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2 3 . Čebelarski praznik
1 7 , ju l i j  2 0 1 0  - G o r n j i  G r a d

gost večera: A n s a m b e l  L o j z e t a  S l a k a
s  p r i č e t k o m  o b  15 . u r i

PROGRAM:
- O tv o r it e v  p ra z n ik a  z g o d b o  n a  p ih a la  ( 15.00)
- P o v o rk a  z v s e m i p ra p o r i in č e b e la r ji  S A Š A  re g ije
- L ju d s k i p e v k e  in g o d c i (P u š e ljc , c it ra r  T o m a ž  

P la h u tn ik  in lju d s k e  p e v k e  iz K a m n ik a , L ip a  .. . )
- V r tn a  v e s e lic a  z a n s a m b lo m  L O JZ E T A  S L A K A  IN  

F A N T I S P R A P R O T N A  ( 21.00)
+ zanimive spremljajoče prireditve 
(delavnice, degustacije, bogat srečelov...)!

TEKMOVANJA:
- M a li n o g o m e t  ( tu r n i r  o rg a n iz ira  Š p o r tn o  d ru š tv o  

G o rn ji G ra d )
- N a jb o ljš i a jd n e k  in m e d e n ja k i ( z a č e te k  ž e  o b  10.00 v  

g o s tiln i M e n in a , p r ija v e  z b ira  g a . M a r ija  B e z o v š e k  na
031/ 337-778)

- V le k a  v rv i (z a  p o k a l s trd i)
- P lesn i p a r i (p o lk a  in  v a lč e k )
- M e d e n a  k ra ljic a  2010

\
f /

Partnerji:

P rijave so m o g o če  za vsa tekm o van ja  
p re d h o d n o  na w w w .ceb e la rsk i-p razn ik .s i ali 

na in fo  to čk i na d an  p rired itv e .

U ž iva jte  na p rire d itv i v senci šo to ra  s h ladno  
p ijačo  in s lastno h r a n o ... m m m  ... 

se v id im o  17. ju lija!

Prireditev bo potekala pod šotorom 
v vsakem vremenu!

Organizatorja^
Turastično d ru š tvo  G o rn ji Gra 
Čebelarska d ru ž in a G ftrn ji Gr.

i(PŠ p e h  d .0 .0 .
Gradbeništvo, trgovina in prevozi

A tte m so v  t rg  2 2 ,  3 3 4 2  G o rn ji  G ra d

Tel.iOS 838 11 33 JPcucrOS 838 11 34
G S M : 0 4 1  4 6 S  7 4 4

E-mail: speh.toni@siol.net, www.spehtoni.com

T i  T i t  f t n r a f i n i o  n >  p l o n l m r i J n i  d o t e
- N O TRANJI IN  ZU N AN JI OPLESKI
- O PLESKI Z  LAZU R N IM I P R E M A ZI

(s a n d o iin , b e lto p , s ik k e n s ...)
- BELJENJE FASAD
- P O LAG ANJE TO PLIH  PODOV IN  LAM IN ATO V
- IZPO SO JA DELOVNIH ODROV
- VG R AD NJA IN  O BD ELAVA G IPS  PLOŠČ
- O STALA ZA KLJU Č N A  DELA V  G RADBENIŠTVU
- O BD ELAVA N APUŠČEV Z  IZO LA C IJS KIM I MATERIALI

Izdelava originalnih predračunov
N U D IM O  V A M  TUDI M ANJŠE PREVOZE PO SLOVENIJI 

IN  DVIGALO  Z A  V IŠ IN S K A  DELA D O  V IŠ INE 13 m .

IZDELAVA KVALITETNIH TERM O IZO LACIJSKIH  
FASAD: (izved ba  p o  s is te m u  R Ö FIX , DEMIT, 

B AU M IT  IN  TERRANOVA s  s t iro p o ro m  in 
k a m e n o  v o ln o , z a k lju č n i s lo j p o  vse h  s is te m ih . 

1 00 0  b a rv n ih  o d te n k o v  p a ro p ro p u s tn ih  
C L IM A  fa s a d , z a k lju č n i o m e t p o  N ANO  
te h n o lo g ij i (s a m o č is t iln i u č in e k  fasad ).

KMETIJSKA ZADRUGA 
ŠALEŠKA DOLINA z o.o., Šoštanj

P R O D A JA , S E R V IS , 
R E Z E R V N I D E L I

In fo rm a c ije :
- K T  Š m artn o  o b  P;
051 317 024

- TPC Šoštanj
031 359 069 J

- K T  Velenje
051 353 783 j

KOSILNICA TR. 
ROTO 281 
ČELNA SIP

VRTNA KOSILNICA 
KS EU464/GGP

169,00 €

KOSILNICA 
BCS 630WS ti

U G O D N E
C E N E

M I N E R A L N I H
I N

O R G A N S K I H  
G N O J I L  

( U R E A ,  K A N , 
N P K  1 5 : 1 5 : 1 5 . . . )



R a z v o j n e  d i l e m e  v  M o z i r j u  i n  

d r u g o d

Ko nanese beseda na razvojna vprašanja, običa- 
jnotrčijo med sabo različni pogledi, ideje in strateg
ije, ne glede nato, ali gre za nacionalni, regionalni ali 
lokalni nivo. Dovolj sem star, da se spominjam ob
dobja, ko smo v Zgornji Savinjski dolini oziroma 
takratni »veliki« Občini Mozirje sprejemali dolgo
ročne in srednjeročne razvojne načrte, ki so bili pod
laga za referendumske programe, preko katerih so 
se zbirala dodatna razvojna sredstva za konkretne 
projekte. Ne trdim, da je  bil omenjeni sistem opti
malen in učinkovit, vsekakor pa je bil konsistenten in 
celovit, karza sedanjega ne moremo trditi.

Čepravje bil pred nekaj leti sprejet območni razvo
jni program za obdobje 2007-2013za celotno SAŠA 
regijo, torej vseh deset občin Zgornje Savinjske in 
Šaleške doline, smo danes vedno znova priča raz
pravam, ki vračajo razvojne koncepte na sam za
četek. Sprašujem se, alijeto produktivno in smisel
no, hkrati pa se sprašujem, ali bomo občani ob iz
teku prve polovice omenjenega obdobja deležni 
kakšnega poročila, koliko in kaj od tistega, kar je 
bilo planiranome bilo dejansko tudi narejeno.

Prav iz tega razloga je razumljivo, da se razvojne 
teme znajdejo na dnevnem redu sej občinskih sve
tov, seveda ob predpostavki, da so nameni iskreni 
in korektni. Govorjenje o razvoju je namreč zeloenos-

tavno uporabiti tudi za predvolilno kampanjo, kar 
samo po sebi ni nič spornega, vprašanje je le, koliko 
jevtakšnih razpravah dejanske vsebine in realnih, 
izvedljivih predlogov.

Mozirje kot največja izmed zgornjesavinjskih 
občin in prva, s katero se sreča večina obiskovalcev 
naše doline, je po tej plati morda najbolj izpostavlje
na. Zdi se, da se Mozirje te svoje prednosti zaveda, 
vendarše išče poti in načine, kako to prednost bolje 
izkoristiti. Z vstopom šaleškega kapitala vturistične 
projekte je razvojna perspektiva Mozirja, vsaj na 
krajši rok, jasnejša in bolj privlačna tudi za ostale 
potencialne investitorje, toda samo čakanje na 
druge bi lahko Mozirjane drago stalo, zato res ne bi 
bilo odveč potegniti iz predala aktualni območni 
razvojni program  in preveriti, kako potekajo  
posamezne aktivnosti, kaj je narejeno in kaj ne, in če, 
vmes seje namreč pojavila gospodarska kriza, še 
vedno držijo predpostavke iz leta 2006. Vsekakor 
se Mozirje nikoli ne bi smelo zadovoljiti s tem, daje 
po številu prebivalcev največja občina v dolini, 
ampak bi moralo imeti bistveno višje, ambicioznej
še in težje dosegljive cilje...

TALE
PA GOTOVO NI IZ 

NAŠE OBČINE!
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T e m a  t e d n a , A k t u a l n o

GOSPODARSKA IN TURISTIČNA PRIHODNOST OBČINE MOZIRJE

Ž u p a n  i n  s v e t n i k  o  p r i h o d n o s t i  M o z i r j a

Odlok o rebalansu občinskega proračuna za leto 2011 so 

mozirski svetniki na junijski seji občinskega sveta sprejeli z de
vetimi glasovi za. V razpravah o uskladitvi prihodkov z odhod
ki v občinski blagajni se je izpostavilo prizadevanje za to, da 

se več pozornosti nameni razvojnim programom. V zvezi s tem 

je že na prejšnji seji, torej majski, svetnik mag. Peter Goltnik 

predlagal županu Ivanu Suhoveršniku, naj sestavi skupino 

Mozirjanov, ki bo pripravila predloge prednostnih nalog za 

razvoj občine. Seveda bi bilo treba za to v proračunu zagoto
viti ustrezna finančna sredstva.

morala biti to prednostna naloga 
bodočega občinskega sveta.«

SE LAHKO NAČIN 
FINANCIRANJA OBČIN 

SPREMENI?
»Osebno sicer menim, da je obsto

ječi način financiranja občin dokaj 
pravičen in omogoča skladen razvoj 
celotne Slovenije. Z obstoječim nači
nom financiranja pa niso povsem za
dovoljne občine, ki imajo veliko

ve, kaj se zgodi v prihodnosti, na to 
pa mora biti občina Mozirje priprav
ljena,« je  razmišljal Peter Goltnik.

MOZIRJE KOT TURISTIČNI, 
UPRAVNO-TRGOVSKI CENTER

Župan Ivan Suhoveršnik vidi 
»glavno strategijo Mozirja v razvoju 
turizma. Drobno gospodarstvo naj 
ostane v okviru lastnega razvoja. 
Galaksija temelji na industrijsko- 
obrtnih conah. Taki nasta ja ta  v

OBČINA PRIMERNA ZA 
INKUBATOR, TEHNOLOŠKI PARK
Peter Goltnik: »V Savinjsko-Šaleški 

regiji je  podpovprečna izobrazba, 
odvisni smo od velikih podjetij. PV 
Invest je  z desetimi občinami us
tanovil Galaksijo; kljub temu da je  
občina Mozirje sopodpisnik, ne bo 
imela inkubatorja, industrijske cone, 
tehnološkega parka, za razliko od 
večine ostalih občin sopodpisnic, ki 
bodo imele posam ezne prej naš
tete gospodarske subjekte. Kaj bo 
z gospodarstvom, s turizmom?

Podjetniški inkubator je 

kraj, kjer so locirana novo
nastala podjetja na rela
tivno omejenem prostoru. 
Osnovni namen je pospe
ševanje lokalnega gospo
darskega razvoja, podjet
nikom in podjetjem nuditi 
modularno urejene pros
tore za proizvodnjo in 

storitve.

Občina Mozirje bi bila še kako 
primerna za inkubator, tehnološki 
park. Trenutno ima občina Mozirje 
obrat Cinkarne ter nekaj pogumnih, 
samostojnih podjetnikov in manjših 
družinskih podjetij. Verjetno se 
lahko strinjam o, da v Mozirju ni 
m esta za srednjo ozirom a težko 
industrijo. V vsakem  primeru bo 
potrebno poiskati gospodarske  
panoge, ki bi bile primerne za našo 
občino, in jih  začeti razvija ti. 
Okrepitev gospodarske dejavnosti 
v našem  okolju je  nu jna, ljudje  
morajo imeti možnost kakovostne 
zaposlitve v domačem okolju, moč
ni gospodarski subjekti pa pomen
ijo močno občino.

M ozirje je  v veliki meri spalno naselje (foto: IS )

Prepričan sem, da v občini živi 
veliko sposobnih ljudi z najrazlične
jšimi znanji. Takšne ljudi je potrebno 
angažirati k razmisleku o bodočem  
razvoju občine. Im am o  veliko  
sposobnih gospodarstvenikov, ki v 
večini delajo v drugih okoljih, kme
tov, mizarjev, šivilj, g rad b in cev ... 
Zavedati se moramo, da bo samo 
gospodarsko močna občina uspe
šna in za ljudi privlačna, za takšno 
občino im am o tako človeške kot 
naravne vire. Prepričan sem, da bi

Svetnik občine M ozirje Peter 
Goltnik: »Zavedati se moramo, 

da bo samo gospodarsko močna 
občina uspešna in za ljudi 

p riv lačn a ...«

dnevne migracije. Smatrajo, da dnev
ni migranti obremenjujejo njihovo in
frastrukturo, glavarina pa gre v občin
ske proračune občine, kjer imajo ljud
je prijavljeno stalno prebivališče.

Pojavljajo se težnje, da gre del gl
avarine tudi občini, kjer so ljudje 
zaposleni. V kolikor bi prišlo do tak
šne spremembe, bi bilo to za obči
no Mozirje zelo neugodno, ker prak
tično nima gospodarstva, zato bi 
izgubila del glavarine od ljudi, ki de
lajo v drugih občinah. V tem tre
nutku verjetno ni pričakovati spre
m em be zakonodaje na področju 
financiranja občin, nikoli pa se ne

Nazarjah in na Ljubnem in to je do
volj. Nismo v razvojnih programih, a 
v prihodnjih letih se bo vrsta pro
gramov stekala v Mozirje. Ko govo
rimo o Savinjsko-Šaieški regiji, je 
Zgornja Savinjska dolina za Velen
je turistični potencial. Golt ni brez 
Premogovnika.

Kraj bo tudi trgovski in upravni 
center za Zgornjo Savinjsko dolino. 
Javne službe so vzorčni primer v 
Sloveniji. Mozirje pa je  že spalno 
naselje. To je dobro. Občina se nam
reč financira po številu občanov, ki 
šotam  prijavljeni«.

Andreja Gumzej

K R A TK O

Osem zdravnikov za 16 
Zgornjesavinjčanov

V Zgomjesavinjskem zdravstven
em domu Mozirje se že leta soočajo 
s pomanjkanjem splošnih zdravnik
ov, trenutno stanje je  takšno, da 
osem zdravnikov zdravstveno oskr
buje dolino s 16 tisoč prebivalci. Ob 
tem javna zdravslvena služba skrbi 
še za stalna tedenska in vikend

tisoč

dežurstva v urgentni službi. Kot je 
povedal vodja službe nujne medicin
ske pomoči Bojan Leskovšek, so si 
prizadevali za okrepitev njihove ur
gentne ekipe za še eno medicinsko 
sestro in reševalca, žal to zaradi 
pomanjkanja osebja ni mogoče.

Tatiana Golob

Več o tej temi v prihodnji številki Savinjskih novic.



40  LET PROIZVODNJE MALIH GOSPODINJSKIH APARATOV V NAZARJAH

M o t i v i r a n i  i n  u s p o s o b l j e n i  s o d e l a v c i  s o  k l j u č

z a  u s p e h

V podjetju BSH Hišni aparati Nazarje so v petek, 2. julija, 

obeležili štirideset let uspešne proizvodnje in razvoja malih 

gospodinjskih aparatov v Nazarjah. Ob tej priložnosti je 

potekala novinarska konferenca, na kateri so izpostavili 

odlične rezultate poslovanja in ambiciozne načrte. Ob visoki 

obletnici so pripravili slavnostni program, ki se gaje udeležil 

tudi minister za gospodarstvo dr. Matej Lahovnik.

USPEŠNO ZAKUUČILI 
LETO 2 0 0 9

Generalni direktor podjetja BSH 
Hišni aparati Rudolf Klötscher je 
povedal, da so kljub zaostreni gos
podarski situaciji leto 2 0 0 9  zak
ljučili uspešno in še okrepili položaj 
na vseh devetih trgih svoje regije 
Adriatic-East. Po njegovem mnen
ju gre takšne rezultate pripisati us
merjenosti podjetja v dolgoročni in 
trajnostni razvoj ter vztrajanju pri 
strategiji širitve prodaje in trženja po 
načelu »vrednost za denar«.

Lani so ustvarili skupne prihodke v 
višini 240  milijonov evrov, kar je za 
pet odstotkov več kot v letu 2008 .
Pri tem so presegli tudi načrtovani 
dobiček. V  letu 2 0 0 9  so proizvedli 
5,8 milijona aparatov, letosjih nam
eravajo proizvesti več kot 6,7 milijo
na. Za dosego tega cilja bodo po 
načrtih povišali tudi vlaganja, in sic- 
erza naložbe planirajo preko 10 mili
jonov evrov.

Že leta 1995 so razvoj vseh malih 
gospodinjskih aparatov na motor
ni pogon prenesli iz Nemčije v Slov
enijo. V zadnjem  desetletju se je  
tovarna razvila v sodoben center za 
razvoj in proizvodnjo malih gospod
injskih aparatov na motorni pogon 
za pripravo hrane kottudi termičnih 
aparatovza pripravo napitkov. Kljub

KLJUB PADCU TRGA POVEČALI 
TRŽNI DELEŽ

Zaradi znanih razm erje  bilo na 
področju gospodinjskih aparatov 
opaziti znaten padec prodaje, na 
nekaterih  trgih tudi do dvajset 
odstotkov. V BSH so uspeli v regiji 
položaj na trgu utrditi in ponekod 
celo povečati tržni delež tudi do 30  
odstotkov. Zadovoljni so z gibanjem 
prometa, saj ta iz leta v leto narašča. 
Širijo dejavnost in večajo  tržne  
deleže na vseh trgih.

Tolikšen uspeh gre pripisati staln
im vlaganjem  v proizvodnjo ter v 
raziskave in razvoj. Inovatorji iz 
nazorske tovarne se na državni 
ravni uvrščajo v sam vrh. Vsako leto 
dajo na trg od tri do pet novih proiz
vodov, karje prav tako eno od gonil 
uspeha.

Direktorja Rudolf Klötscher (levo) in dr. Kurt-Ludwig G utberiet sta 
predstavila poslovanje podjetja in ambiciozne načrte

(foto: Marija Lebar)

Energetsko varčni, lepo oblikova
ni in uporabniku prijazni aparati 
postajajo statusni simbol. Eden tak
ih je termični aparattassimo, saj so 
januarja proizvedli že dvamiiijonti 
kos. Pitje kave je svetovni trend v 
porastu, saj celo na Kitajskem pri
dobiva na pomenu in konkurira pitju 
čaja. Prav zato v Nazarjah v proiz
vodnji kavnih a p ara to v  vidijo  
priložnost in jim  namenjajo veliko 
pozornost.

predsednik uprave skupine Bosch 
and Siem ens Hom e Appliances  
Group, bi tolikšnega razvoja ne bilo 
mogoče doseči brez nenehnih vla
ganj, še posebej pa ne brez visoko 
motiviranih in vrhunsko usposo
bljenih sodelavcev. Omenil je dobro 
sodelovanje z družbenim okoljem, 
tudi z občino Nazarje. Pri tem seje  
zahvalil tako prisotnemu ministru dr. 
Lahovniku kot vladi, ki je pokazala 
razumevanje za razvojne možnosti 
tovarne v Nazarjah.

Ministerza gospodarstvo dr. Matej 
Lahovnikje v krajšem nagovoru pou
daril zadovoljstvo nad doseženimi in 
načrtovanimi poslovnimi izidi. Menil 
je, da so BSH Hišni aparati Nazarje 
dober primer, kako je  m ogoče  
preseči krizo z dobrim gospodarjen
jem. Pri tem gre zlasti za investicije in 
zmerno zadolževanje, ki je namen
jeno vlaganjem v izboljšave in razvoj, 
ne pa menedžerskim odkupom, kot 
je bilo primer v marsikaterem nek
daj uspešnem slovenskem podjetju. 
»To je odličen primer uspešnih vla

4 0  LET RAZVOJA, ŠIRJENJA 
PROIZVODNJE IN KAKOVOSTI

Proizvodnja malih gospodinjskih 
aparatov v Nazarjah seje leta 1970  
začela v proizvodni enoti z  6 8  za 
poslenimi. V letu 1993 je proizvod
njo v Nazarjah kupilo podjetje BSH. 
Število zaposlenih je ves čas nar
aščalo. Tudi lani in letos so zaposlili 
številne nove sodelavce, tudi strok
ovnjake, tako daje sedaj zaposlen
ih okoli tisoč ljudi. Tolikšna rast in šir
itev je med drugim tudi znak z a 
upanja matičnega podjetja v nazor
sko lokacijo.

Uspeh podjetja BSH Hišni aparati Nazarje gre pripisati stalnim  
vlaganjem v proizvodnjo te r v raziskave in razvoj

(foto: Marija Lebar)

nenehnim novostim im ajo nekaj 
gospodinjskih aparatov, k ijih  z 
določenimi izboljšavami proizvaja
jo od sam ega začetka in z njimi 
tržišče še vedno ni zasičeno.

MOČNA POVEZANOST Z 
DRUŽBENIM OKOUEM

Kotje v slovesnem programuvsvo- 
jem nagovoru dejal dr. Kurt-Ludwig 
Gutberiet, generalni direktor in

ganj v Slovenijo in takih bi si želeli še 
veliko več,« je dejal minister.

V kulturnem program u so nas
topili učenci Osnovne šole Nazarje, 
Godba Zgornje Savinjske doline in 
Suška banda. S svojim prispevkom 
so se pridružili tudi člani Združenja 
izdelovalcev zgornjesavinjskega  
želodca in s to domačo specialiteto 
popestrili praznovanje.

Marija Lebar



KM ETIJSKA ZADRUGA ŠALEŠKA DOLINA

l e t o  2 0 0 9  o c e n j u j e j o  z a  i z r e d n o  u s p e š n o
N a o b č n e m  zb o ru  č la n o v  K m e tijsk e  z a d ru g e  Š a le š k a  d o lin a , ki je  

bil k o n e c  ju n ija  v  Š o šta n ju , s o  po trd ili p o ro č ilo  o p o s lo v a n ju . M ed  

g o sti je  bil tudi d ire k to r Z a d ru žn e  z v e z e  S lo v e n ije  B o g d a n  Š te p ic .  

P o d e lili s o  p r izn a n ja  trem  n a jb o ljš im  za d ru žn ik o m .

Poslovno poročilo je zadružnikom 
predstavil direktor Ivan Drev, k ije  
tako z rezultati kot z odnosi znotraj 
zad ru g e  zelo zadovoljen. »Leto

dov in s tem vsaj delno pripomogli 
reševati finančni manjko, ki se je  
odražal v nerazumnem padcu od
kupnih cen mleka in mesa. Skupno

Direktorju zadruge Ivanu Drevu (desno) se je na občnem zboru 
pridružil tudi d irektor Zadružne zveze Slovenije Bogdan Štepic

(foto: Marija Lebar)

2 0 0 9  ocen ju jem  za  poslovno  
izredno uspešno. Zakaj? Negotova 
globalna situacija in seveda tudi 
kriza v Sloveniji je ustvarjala rane, ki 
so zahtevale visok davek v podjet
ništvu. Mi smo delali ustvarjalno, 
pogumno in vse sile smo usmerili k 
blažitvi krize pri naših članih.

Urejen finančni tok smo usmerili k 
rednemu plačilu kmetijskih proizvo- V

smo ustvarili neto 10 .084 .570  ev
rov prihodkov oziroma 2 9 .7 5 6  ev
rov čistega dobička,« je  med dru
gim povedal Drev.

Razveseljivi so še vedno visoki 
prihodki iz primarne zadružne de
javnosti, to je odkup kmetijskih tržnih 
viškov, ki v celotnih prihodkih pred
stavlja 4 4  odstotkov. Enak odstotek 
so ustvarili v trgovinski dejavnosti

IZVRŠNI ODBOR STRANKE DESUS ZA ZGORNJO 
SAVINJSKO  DOLINO

P r i p r a v e  n a  l o k a l n e  

v o l i t v e
V sredo, 30. junija, je imel izvršilni 

odbor zgornjesavinjskega odbora 
stranke DeSUS šesto sejo. V sejni 
sobi Društva upokojencev Mozirje 
so se zbrali člani izvršilnega odbo
ra, ki so obenem tudi predsedniki 
krajevnih odborov.

Po uvodni seznanitvi z  aktualnimi 
dogajanji, ki jo  je povzel predsednik 
zgornjesavinjskega odbora Peter 
Habjan, so člani predstavili predl
oge kandidatnih list za posamezne 
volilne okraje. Večina že ima izde
lane predloge kandidatnih list, v

Mozirju, kjer imajo proporcionalne 
volitve in je treba nastopiti z listo, so 
evidentirali kar 13 kandidatov. Tako 
se predvolilni boj počasi pričenja, 
stranka pa bo kandidate predstavi
la v naslednjih tednih. DeSUS se 
predstavlja kot edina neideološka 
stranka, katere cilj je skrb za upoko
jeno in delovno populacijo, kakor 
tudi za študente, in pričakuje, da 
bodo volivci po temeljitem razmis
leku spoznali, komu je  potrebno  
dati svoj glas.

PS

vključno s kmetijskim repromateri- 
alom. Devet odstotkov odpade na 
lastno proizvodnjo v enotah Turn in 
DE Ravne ter tri odstotke na ostalo 
dejavnost zadruge.

V letu 2 0 0 9  je  odkup m leka  
količinsko padel za dva odstotka 
glede na leto poprej. Vse odku
pljeno mleko je bilo prodano v mle
karno Celeia. Manjša proizvodnja 
je po besedah direktorja logična 
posledica nižjih odkupnih cen. Te 
so padle za več kot 2 5  odstotkov 
inje cena mleka zaostajala za ceno 
pri Ljubljanskih mlekarnah. Podo- 
bnoje pri prodaji mesa. V poročilu 
predsednika upravnega odbora  
Rudija Ježovnika je bilo izpostav
ljeno, da za d ru g a  odkupljene  
količine kmetijskih tržnih viškov

svojim članom  plačuje točno na 
dogovorjeni rok, kar je  v sedanji 
situaciji res vzorno.

Prisotni v razpravi niso imeli po
ročilom kaj dodati, kar nekaj ostrih 
pripomb pa so imeli glede položaja 
slovenskega kmeta in težav, s kat
erimi se sooča. S temi so se obrnili 
na direktorja Zadružne zveze Slov
enije Bogdana Štepica. Ta seje sic
er strinjal z ugotovitvami, a je dejal, 
da zveza pač poskuša po najboljših 
močeh zastopati interese svojih 
članic.

Razglasili so tudi najboljše zadruž
nike za preteklo leto. To so: Jože 
Kvartič iz enote V elen je, Franc  
Čopar iz enote Šoštanj in Justina 
Meklav iz enote Šmartno ob Paki.

Marija Lebar

O B Č IN A  N A Z A R J E N A S R J

ÜJ 9

Občina Nazarje na podlagijavnega zbiranja ponudb za prodajo komu
nalno opremljenih zemljišč (gradbenih parcel) za gradnjo stanovan
jskih hiš - objavljenega v Uradnem listu RS, št. 4 7 /2 0 1 0  in na spletni 
strani: http://www.nazarje.si, objavlja

JAVNI POZIV
za oddajo vlog za nakup posameznih parcel

Predmet razpisa:
Pet komunalno urejenih parcel v velikosti od 6 2 9  m2 do 9 0 0  m2 v 

ureditvenem območju Za samostanom-1.
Nepremičnine so locirane v neposredni bližini naselja Nazarje, saj so 

od centra oddaljene le nekaj minut hoje. Ležijo na sončni strani za tako 
imenovanim samostanskim hribom. V celotnem zaselku so trenutno 
zgrajene štiri enodružinske hiše, z novo zgrajeno komunalno infras
trukturo pa bo omogočena gradnja osmih enodružinskih stanovan
jskih hiš. Zemljišča so komunalno urejena, kar pomeni, d a je  zgrajena 
cestna infrastruktura, vodovodna infrastruktura, skupna čistilna nap
rava, javna razsvetljava ter pripravljeno elektro in TK omrežje.

Razpisni postopek:
1. Cena za m 2 komunalno opremljenega zemljišča znaša 65,61 EUR/ 

m2. V  ceni ni zajet 20%  DDV (davek na dodano vrednost).
2. Razpisne pogoje in vlogo dobijo zainteresirani kupci na sedežu 

Občine Nazarje, Savinjska cesta 4, Nazarje in na spletni strani občine 
http://www.nazarje.si.

3. Pisne vloge s priloženo ustrezno dokumentacijo vložite do 14. julija 
2010 do 12. ure osebno ali po pošti v zaprti kuverti s pripisom »ponud
ba za nakup parcel Za samostanom 1 -  ne odpiraj« na naslovu: Občina 
Nazarje, Savinjska cesta 4, Nazarje.

Dodatne informacije: tel.: 0 3  8 3 9  16 0 0
Občina Nazarje



ZGORNJESAVINJSKA KMETIJSKA ZADRUGA MOZIRJE Z .0 .0 .

N a  R e c k i  s  p r e n o v o  o k r e p i l i  t r g o v i n s k o  d e j a v n o s t

Župan Vinko Jeraj (desno) je  direktorju zadruge Andreju Presečniku 
čestita l ob otvoritvi prenovljene trgovine (foto: Marija Šukalo)

Od zadnjega dne v juniju bodo 
lahko Rečičani ponovno nemoteno 
kupovali v marketu Rečica ob Sav
inji, ki je  od lanskega leta v lasti 
Zgornjesavinjske kmetijske zadru
ge Mozirje. Trgovino sta s simboličn
im sprehodom med prodajnimi pol
icami odprla župan Vinko Jeraj in 
direktor Andrej Presečnik, ki je tudi 
spregovoril o vzrokih za nakup ob
jekta in njegovo prenovo.

Po Presečnikovih besedah je za
druga ostala edini trgovec v zgorn
jem delu naše doline, zato so čutili 
obvezo, da okrepijo trgovinsko de
javnost z večjo živilsko trgovino. 
Sam  objekt je  ob nakupu rabil 
temeljito obnovo. Tako so razširili 
prodajno površino za 5 0  m2 oziro
m a tretjino, obnovili elektro napel
javo, zamenjali stavbno pohištvo ter

uredili zunanjost. Stroški investicije 
vključno z nakupom objekta so zna- 
šali 4 5 0  tisoč evrov. Ob tem  je  
Presečnik poudaril, daje bila trgovi

na kljub investicijskim delom vs
eskozi odprta in omogočala Reči- 
čanom dnevno oskrbo.

Ker je  market osrednja trgovina v

občini, je Presečnik izrazil željo, da 
bi bili Rečičani kot potrošniki tako v 
prodajnem kot gostinskem objektu 
redni gostje. Delovno osebje pa se 
bo potrudilo, da bodo kupci postali 
dobrodošli gostje.

Pozdravne besede in čestitke ob 
novi pridobitvi je izrekel tudi župan 
Vinko Jeraj, kije poudaril, da si Rečiča
ni zaslužijo dobro založeno trgovino 
in prijazno osebje ter nizke cene. O 
dobri založenosti in prijaznosti proda
jalk ne dvomi, o nizkih cenah pa se 
bodo prepričali potrošniki sami.

Z dogodkom, ki gaje obogatil Mat
ija Veninšek z zvoki svoje frajton
arice, je tako tudi mozirska zadru
ga do d ala  kam enček v m ozaik  
praznovanj rečiškega občinskega 
praznika.

Marija Šukalo

V VELENJU PRAZNOVALI DAN RUDARJEV

5 0 .  S k o k  č e z  k o ž o  o p r a v i l  B o r u t  P a h o r

V petek, 2. julija, je Premogovnik 
Velenje na velenjskem mestnem  
stadionu pripravil rudarski praznik. 
Letošnji dan rudarjev je  bil pred
vsem v znamenju praznovanja ju
bilejnega, 50. Skoka čez kožo, 

Skok čez kožo je  najbolj znan

rudarski običaj sprejemanja nov
incev v rudarski stan, ki izvira iz 16. 
stoletja, in je v Velenju od leta 1961 
povezan s praznovanjem  dneva 
rudarjev. V petdesetih letih je  čez 
kožo skočilo 3 .3 7 3  novincev, dija
kov rudarske, strojne in elektro

stroke ter inženirjev rudarstva in 
geotehnologije. Po starem običaju 
so tokrat v rudarski stan sprejeli 5 8  
od 64-ih novincev, častni skok z 
geslom »Najprej bom skočil, potem 
rekel hop« pa je opravil predsednik 
vlade Borut Pahor.

P ah o rje  v svojem nagovoru iz
postavil pomembnost gradnje šes
tega bloka Termoelektrarne Šoš
tanj. Po njegovem mnenju si bo 
Slovenija prav z blokom 6, ki naj bi 
ga pognali leta 2015 , zagotovila  
energetsko preskrbljenost.

Častni skok z geslom »Najprej bom skočil, potem rekel hop« je  
opravil predsednik vlade Borut Pahor, desno direktor Premogovnika 

Velenje dr. M ilan Medved (foto: arhiv PV)

Tudi direktor Premogovnika Ve
lenje dr. Milan M edvedje poudar
il, da blok 6  prinaša predvsem  
prednosti in izboljšanje sedanje  
s itu acije . Izpostav il je  načrtno  
delo in vlaganja termoelektrarne  
in premogovnika v sanacijo okol
ja  ter natančno povzel podatke o 
zalogah  prem oga, ki bodo pov
sem zadoščale  za potrebe tega  
bloka.

Na Skoku čez kožo so tretje leto 
zapored razglasili naj sodelavca in 
naj skupine v Premogovniku Velen
je in njegovih povezanih družbah. 
Za naj sodelavce so bili izbrani Si

mon Klinc iz Premogovnika Velen
je, Božo Jeseničnik iz HTZ Velenje, 
Miran Lukaček iz PV Invest, Mijo 
Pranjić iz RGP in Tomaž Lenart iz 
GOST. Za naj skupini v okviru Pre
mogovnika Velenje je bilo izbrano 
moštvo odkopa G 2/C , ki je v letu 
2 0 0 9  v južnem krilu jam e Preloge 
doseglo zelo dobre rezultate odko
pavanja ter iz povezane družbe 
HTZ Velenje delovna skupina Po
pravilo napredovalnih strojev, ki je 
bila lani in letos zelo aktivna pri 
opremljanju in sestavljanju napre
dovalnih strojev GPK-PV.

ID

GORNJI GRAD

B a r o č n a  g l a s b a  v  k a t e d r a l i
V okviru evropsko pomembnega 

festivala stare glasbe in projekta 
Šepet savinjskih krošenj -  SEVIQC 
Brežice -  Savinja bo v gornjegra
jski katedrali sv. Mohorja in Fortuna
ta  potekal koncert baročne  
sakralne glasbe. Koncert bo v so
boto, 10. julija, ob 20 .30  uri. Nastopi
la bosta Komorni zbor RTV Sloven
ija in baročni orkester Les Favorites 
iz Nemčije. Na programu so dela

lakobusa Handla Gallusa imeno
vanega Kranjec -  V njegovem 40. 
letu: leto 1590. Vstopnine ni.

Pred koncertom bo srečanje z 
organizatorji in izvajalci koncerta. 
Predstavili bodo tudi bogato kul
turno dediščino Gornjega Grada. 
Srečanje se bo pričela v soboto ob 
16 .30  uri pred katedralo v obliki 
delavnic za mlade in odrasle.

Marija Lebar

©



I n t e r v j u

Ciril Rose (foto: M arija Sukalo )

K vstopu lučkega župana Cirila Rosea 

v lokalno politiko je botrovalo kar nekaj 

naključij. Začetek sega v leto 1994 tik 

pred prve lokalne volitve v novo občino 

Luče, ko so ga nagovorili za kandidaturo 

v prvi občinski svet. Volivci so povedali 

svoje, vse ostalo, kar se je kasneje dog- 

ajalo, je bilo le nadaljevanje tiste 

odločitve. Ključno pri njegovi odločitvi je 

bilo pomagati in sooblikovati razvoj 

domačega kraja, kjer se je odločil živeti 

s svojo družino. Niti slučajno si ni takrat 

predstavljal, da bo dve desetletji tako ali 

drugače preživel v lokalni politiki, na

jprej kot svetnik, kasneje kot občinski 

tajnik in nazadnje kot župan. Še pose

bej zato ne, ker je imel svoje računalni

ško podjetje in bil poln znanja s tega 

področja.

- Kako bi oceniti delo v vaših dveh mandatih, 
se čuti tudi pri vas recesija?

Recesija vjavni sektor prihaja z zamikom glede 
na realni. Bojim se, da bodo naslednji meseci in 
leta težji, upam pa, da temu ne bo tako. V mojih 
dveh mandatih s e je  veliko postorilo, predvsem 
na gradnji občinske infrastrukture. Večino cest 
do oddaljenih kmetij smo asfaltirali, kar nekaj jih 
obnovili. Prav tako smo obnovili in dogradili vo
dovodno in kanalizacijsko omrežje v Lučah, z 
brezplačnim brezžičnim internetom pokrili veči

CIRIL ROSC, ŽUPAN OBČINE LUČE

» I z r a z i t i h  s o c i a l n i h

t e ž a v  v  o b č i n i  n a  s r e č o  

š e  n e  z a z n a v a m o «
no prebivalstva v občini, začeli z  gradnjo pre
potrebnih pločnikov in parkirišč v Lučah, nakupili 
precej potrebnih zemljišč za nadaljnje projekte, 
omogočili sofinanciranje projektov v kmetijstvu 
in malem gospodarstvu iz občinskega proraču
na za naše občane, uspešno zadnja leta črpali 
evropski denar.

- Ste občina, ki v proračunu ne pozna rdečih 
številk. Kako vam to uspeva?

Predvsem poskušam realno planirati in pri ses
tavljanju proračuna se držim načela, da je tudi z 
javnimi financami treba ravnati, tako kot dober 
g o sp od ar ravna s svojim  denarjem . Res je  
mogoče zaradi tega katera stvar bila izvedena 
nekaj kasneje, kot bi bila s krediti. Prav kriza zad
njih dveh let pa m eje  še bolj utrdila v prepričanju, 
d a je  to kljub vsemu bila prava odločitev.

- Čeprav nimate kreditov, imate kar nekaj raz
vojnih projektov. Kolikšen delež proračuna jim  
je  namenjen?

Lansko leto in podobno bo tudi letos, je  bilo več 
kot 5 0  odhodkov občinskega proračuna namen
jenega za investicije. Seveda je to bilo možno na 
račun skoraj 6 0 0 .0 0 0  evrov nepovratnih sred
stev, ki smo jih pridobili na različnih, predvsem  
evropskih razpisih.

- Kam vlagate?
Kot že rečeno, predvsem v občinsko infras

trukturo, pa naj so to ceste, mostovi, vodovod, 
kanalizacija , toplovod, internet in v zadnjem  
času tudi v pločnike, parkirišča - parkirno hišo, 
sm učišče, obnovo prostorov zdravstvenega  
dom a.

- Bodo za vse investicije dovolj proračunska 
sredstva ali boste kandidirali tudi na kakšen  
razpis?

Seveda računamo tudi na razpisna sredstva, 
brez katerih vse p lan irane investicije ne bo 
možno izvesti. Je pa res, da nekateri pričakovani 
državni razpisi zamujajo. Verjetno je to že posl
edica krize.

- Kako blizu je  zaključek zgodbe o obvoznici, 
katere aktivnosti sedaj potekajo?

Ta nedokončana zgodba, ki jo vodi in usklajuje 
okoljsko ministrstvo, se vleče že drugo desetletje. 
Čeprav bi naj projektno bila zadeva že blizu epi
loga, se bojim, da krizni časi in posledično zmanj

ševanje državnih investicij niso dobra popotnica 
skorajšnje rešitve.

- Luče je  že dvakrat poplavilo, kaj je  do sedaj 
narejeno na področju protipoplavne zaščite?

Kar veliko v prejšnjem desetletju, v zadnjih letih 
pa praktično nič več. Tudi tu je  pristojno okoljsko 
ministrstvo, ki v zadnjih letih zaradi neurejenega 
financiranja na našem območju na izvedbenem 
nivoju ni nič naredilo. Je pa res, d a je  dokončna 
protipoplavna zaščita naselja Luče predvidena 
vzporedno s projektom obvoznice. Papirnato so 
rešitve naštudirane in pripravljene, žal manjka le 
realizacija.

- Obišče vas veliko število turistov, kje lahko 
najdejo informacije in kaj vse lahko počnejo v 
vašem kraju? Kako je  z nastanitvenimi kapac
itetami?

Turistične inform acije so na voljo v TIC-u v 
pritličnih prostorih občine, prav tako na njihovih 
spletnih straneh. Tipičen sodobni turist se precej 
razlikuje od turista izpred desetih, dvajsetih let, 
ko tempo življenja še ni tako sooblikoval časa, ki 
nam je na voljo, tudi za počitek. Zato so gostje 
praviloma v kraju prisotni krajši čas in takrat bi 
radi dopust preživeli čimbolj intenzivno. Pohod-

»Težko se je iti turizem na zaprašenih 

in luknjastih makadamskih cestah. To 

je na srečo vsaj v glavnem že za nami. 
Zato načrtujemo tudi nadaljnjo občin
sko vlaganje v turistično infrastruk
turo.«

niške in kolesarske poti, Snežna jama, alpski vrhovi 
dvatisočakov, ribolov v čistih vodah, plezalni stolp 
... so le nekatere od stvari, ki jih lahko ponudimo. 
Seveda tudi tu ne gre brez povezovanja. Tako s 
kraji po dolini kot širše. Največ nastanitvenih ka
pacitet nudijo kmečki turizmi, penzion, pa tudi 
nekateri zasebniki v Lučah, ki oddajajo sobe. 
Kamp je v poletnih mesecih tudi dobro zaseden.

- Kakšni so načrti občine na področju turiz
ma?

Težko seje iti turizem na zaprašenih in luknjas
tih makadamskih cestah. To je na srečo vsaj v 
glavnem že za nami. Zato načrtujemo tudi nad
aljnjo občinsko vlaganje v turistično infrastruk-



turo. Do zimske sezone naj bi bilo tako dokončano 
manjše smučišče v Raduhi, samo dober kilom
eter iz Luč v smeri Solčave. Iz evropskih razpis
nih sredstev bi naj v letošnjem letu nekaj postorili 
na informacijski opremljenosti za potrebe turiz
ma. Prav tako smo na regionalni razpis prijavili 
projekt Preko pet mostov, ki bi naj povezal turis
tične zanimivosti naselja Luče, vključno z  izgrad
njo potrebnih parkirišč in pločnikov. Še vedno pa 
se ukvarjamo z  idejo izgradnje bazena za kopan
je, vendar je  realizacija tega projekta vezana na 
določitev trase obvoznice.

- S kakšnimi ovirami se pri sprejemanju pros
torskih aktov srečujete in kako jih rešujete?

Tudi ta zgodba ima znan začetek, konec pa se 
kar odm ika. Že kar nekaj let se ukvarjam o s

»V režijskem obratu bi lahko nekat
ere od teh dejavnosti racionalizirali, 
skrajšali odzivni čas, pod skupno 

kapo spravili več dejavnosti, ki so 

danes razpršene in jih izvajamo na 

različne načine.«

pripravo teh aktov, ki so ključni za prostorski raz
voj občine in načrtovane gradnje v prihodnje. 
Tudi tu leti kritika na že dvakrat prej omenjeno 
okoljsko ministrstvo, ki ni kos nalogi. Predvsem z 
nenehnim spreminjanjem zakonodaje, ki potem 
na izvedbenem nivoju pomeni nenehno sprem
injanje in prilagajanje že pripravljenih dokumen
tov. Dokaz sistemskih težav je tudi ta, da je  pros
torske akte do sedaj sprejelo le par občin od pre
ko dvesto vseh, kijih pripravljamo.

- Kako daleč so aktivnosti pri ustanavljanju  
Regijskega parka Kamniško-Savinjske Alpe. Kaj 
bo ta prinesel občini v pozitivnem in kaj v nega
tivnem smislu?

Ustanavljanje regijskega parka je  po lanski 
javni razgrnitvi precej zam rlo  ozirom a s e je  
praktično ustavilo. Pripravljavec projekta je po 
moje premalo posvečal pozornost komunikac
iji z  lastniki zemljišč znotraj parka. Premalo so 
bile tudi poudarjene prednosti, ki bi jih takšen 
park lahko prinesel predvsem za ljudi, ki znotraj 
parka živijo. Park bo po moje zaživel šele tedaj, 
ko bodo prednosti, kijih prinaša, prevagale nad 
omejitvami, in ko ga bodo ljudje vzeli za svojega. 
Do tu pa še nismo prišli inje verjetno še kar nekaj 
poti.

- Z različnimi predpisi spodbujate kmetijstvo 
in podjetništvo.

Letos smo razpisali približno 5 5 .0 0 0  evrov 
občinskih sredstev za vzpodbude v kmetijstvu, 
za katere se lahko občani prijavijo, in tudi 5 0 .0 0 0  
evrov občinskih sredstev za  pomoč m alem u  
gospodarstvu. To je  več sredstev, kot jih za ta 
nam en nam enjajo vse ostale občine Zgornje 
Savinjske doline skupaj.

- Kako je uspel javni natečaj za najboljšo idejo?
Lani smo dobili pet idej na natečaj, verjetno zato, 

ker je  bil prvič. Letos smo razpis ponovili in upa
mo še na boljši odziv.

- Bo kakšno idejo mogoče v prihodnosti tudi 
uresničiti?

Upajmo. To bo najboljši rezultat natečaja. Ve
liko več, kot pa razpisana nagrada.

- Razpisali ste tudi sofinanciranje majhnih čistil
nih naprav, koliko sredstev jim boste namenili?

V letošnjem letu smo razpisali 2 0 .0 0 0  evrov 
nepovratnih sredstev za  sofinanciranje malih 
čistilnih naprav za komunalne odpadne vode na 
območju občine Luče. Ker je takšen razpis prvič, 
prav tako upamo na dober odziv.

- Razm išljate o svojem režijskem komunal
nem obratu. Zakaj?

Občina v svojem prvinskem pomenu pomeni 
komunalno dejavnost v širokem pomenu be
sede. Pa saj se tudi ukvarjamo večinoma z načr
tovanjem, vzdrževanjem in gradnjo takšne ali 
drugačne občinske infrastrukture. V režijskem 
obratu bi lahko nekatere od teh dejavnosti ra
cionalizirali, skrajšali odzivni čas, pod skupno 
kapo spravili več d ejavnosti, ki so danes  
razpršene in jih izvajam o na različne načine. 
Seveda pa mora k dokončni odločitvi voditi re-

»Ker smo v občinski upravi v kro
nični prostorski stiski, so vse omare 

do vrha in več napolnjene s projek
ti in arhivi. Tako za okostnjaka ni 
prostora.«

alen izračun, ki pokaže, da se računica izide in 
kvaliteta storitev zaradi tega ne trpi.

- Koko je s stanovanjsko gradnjo in nataliteto v 
občini, kako se spopadate s socialnimi problemi?

V letošnjem letuje kar nekaj mladih družin spra
ševalo za prosto stanovanje, kar v prejšnjih letih 
ni bilo tako izrazito. Verjetno temu botruje tudi 
kriza in še vedno predraga stanovanja v mestih.

STAREJŠI ZA STAREJŠE

V mesecu juniju so v koordinaciji za projekt Starejši 
za starejše pripravili izobraževanje za prostovoljce, ki 
v tem projektu delujejo. Strokovni delavci Centra za 
socialno delo Mozirje in Zavoda za zdravslveno za
varovanje Slovenije -  izpostava Mozirje so na delavni
ci, kije bila v prostorih drušlva upokojencev v Mozirju, 
predstavili nekatere pravice socialnega varstva stare
jših in pravice iz zdravstvenega zavarovanja in 
zdravsivenega varslva.

Rešitvi te problematike bo potrebno v bodoče 
posvetiti veliko energije. V  že prej omenjenih  
prostorskih aktih občine, ki se pripravljajo, pred
videvamo odprtje zazidalne cone, v kolikor bo 
interes po stanovanjski gradnji. V lanskem letuje 
bilo število novorojenčkov bistveno večje kot leto 
poprej. Letos jih bo manj, na srečo je  tudi umr
ljivost letos manjša. Izrazitih socialnih težav v 
občini na srečo še ne zaznavamo. Je pa tudi na 
tem področju v prihodnje, v kolikor bo kriza še 
trajala, pričakovati porast.

- Na mladih svet stoji, pravijo. Je tako tudi v vaši 
občini? Kako jih zadržite v domačem okolju?

Občina nima vseh mehanizmov, s katerimi bi 
lahko zadržali mlade v domačem okolju. Para
doksalno rečeno bo mogoče kriza tisti moment, 
ki bo marsikaterega mladega prepričal, da bo le 
ostal doma. Seveda mora tudi občina po svojih 
močeh poskrbeti, da bo kvaliteta življenja v Lučah 
konkurenčna. Nekaj na tem tudi delamo.

- Kakšno je  sodelovanje občine z društvi?
Že od mojega nastopa prvega mandata sem 

se zavzem al zato, da aktivno podpiramo dela 
aktivnih društev. Tako tudi iz občinskega proraču
na na različne načine, tudi preko razpisov, sofi
nanciramo številna društva, ki s svojim delom 
dajejo neizbrisen pečat k življenju kraja. Gener
alno lahko rečem, d a je  sodelovanje dobro.

- Županski mandat se vam izteka. Ste izpolnili 
pričakovanja volivcev?

Vprašanje ni naslovljeno na pravi naslov. To bi 
bilo treba njih vprašati.

- Je ostal kakšen okostnjak v omari?
Ker smo v občinski upravi v kronični prostorski 

stiski, so vse omare do vrha in več napolnjene s 
projekti in arhivi. Tako za okostnjaka ni prostora.

- Kje se vidite naslednja štiri leta?
Odločitev za kandidaturo za še en mandat ni 

sam o osebna odločitev, je tudi stvar družine. 
Odločitev kako in kaj naprej bom tako sprejel med 
dopustom, ko se tempo za kakšen dan malo umiri, 
slika zbistri in se zato dlje vidi.

Marija Sukalo

Prisotnim je  bilo na voljo tudi pisno gradivo na 
omenjeno temo. Prostovoljci -  izobraževanja se 
jih je  udeležilo okoli deset -  bodo s tako prido
bljenimi informacijami lahko pomagali starejšim 
z različnimi nasveti. Sicer pa pravi koordinatorka 
projekta Terezija Plaznik, da so tisti, ki so zainter
esirani za takšno prostovoljno delo, še vedno 
vabljeni in dobrodošli, da se pridružijo.

Marija Lebar

M o z i r s k i  p r o j e k t  n a d a l j u j e  z  

a k t i v n o s t m i



NOV OBJEKT VALENTINA NA VSTOPU V LOGARSKO DOLINO

S o l č a v a  b o g a t e j š a  z a  n o v  t u r i s t i č n i  o b j e k t
Zadnjo nedeljo v juniju so v Solčavi predali na

menu nov objekt, ki nosi ime Valentina, po lastni
ci Valentini Knez. V objektu so v zgornjem nad
stropju štiri komfortne turistične sobe, v pritličju 
pa dnevni bar in frizerski salon. Objekt stoji ob 
cesti, tik pred vstopom v Logarsko dolino in je še 
ena izm ed turističnih pridobitev za  kraj. Na 
otvoritvi seje zbralo precej domačinov, objekt je 
blagoslovil lučki župnik Viki Košec, prisotne pa so 
dolgo v noč zabavali člani domače skupine Črna 
mačka.

Štefka Sem

SREČANJE BORCEV NA MENINI PLANINI

P r e d s e d n i k  T ü r k  p o z v a l  k  s t r p n o s t i

Člani borčevskih organizacij Zgornje Savinjske 
doline so se ob nekdanjem dnevu borca vsako 
leto zbrali na Menini planini, kjer so počastili 
spomin na boje za osvoboditev Slovenije v časih 
druge svetovne vojne. Srečanje, ki je bilo sprva 
predvsem skrb organizacij Bočne in Gornjega 
G rada, je  postopom a preraslo  v srečan je  
Zgornjesavinjčanov in borcev iz enot, ki so se tod 
bojevali proti okupatorju. Množična udeležba v 
minulih dveh letih je spodbudila organizatorje, da 
so uradno razglasili srečanje na Menini za shod 
borcev Štajerske, Koroške, Kozjanske in Kamni
ške regije, ki bodo vsakič počastili katerega iz
med pomembnih dogodkov iz časov narodnoos
vobodilnega boja.

Zato je bilo letošnje srečanje v soboto, 3. julija, 
posvečeno spominu preboja Šlandrove in Zidan
škove brigade ter 4. bataljona VDV iz okupator
jevega obroča nemške SS divizije Galizien na 
Menini marca 1945. To bo pričala tudi spomins
ka plošča, ki sojo postavili na obstoječi spomenik 
padlim žrtvam NOB, odkril pa jo je Franc Sever 
Franta, edini še živeči borec štaba omenjenih 
brigad in partizanski komandant.

Slavnostni govornikje bil predsednik države dr. 
Danilo Türk. Poudaril je, da seje potrebno spom
niti epopeje in bojev na Menini marca 1945. To je 
eno od veličastnih dejanj narodnoosvobodilnega 
boja in eno ključnih dejanj osamosvojitvenega 
prizadevanja slovenskega naroda. »V teh krajih 
boji niso dovolj razumljeni. To so bili zelo težki boji 
na zahtevnem območju IV. operativne cone inje 
prav, da ga na poseben način obeležimo,« meni 
predsednik države, obenem p o je  prepričan, da 
mora biti prav zato strpnost temeljno načelo. 
Brez strpnosti se je  namreč težko pogovarjati in 
najti kakršno koli rešitev. Strpnost pajetreba tudi 
dokazati na vseh primerih. In slavnost na Menini 
je po mnenju predsednika priložnost, da se strp

Predsednik Republike Slovenije dr. Danilo Türk je  položil venec k žrtvam druge svetovne 
vojne na Menini (foto: Marija Šukalo)

nost pokaže. »Naj se pokaže, da smo strpna 
družba, ki se zna pametno pogovarjati o svojih 
problemih in jih reševati.«

Udeležencem spominske proslave je  spregov
oril tudi predsednik Zveze združenj borcev za 
vrednote NOB Slovenije Janez Stanovnik: »Ta 
borba in žrlve, ki so bile žrtvovane v teh krajih, so 
rodile vrednote, na katerih stoji današnji dan in 
na katerih moramo graditi bodočnost. A tisti, ki 
nočejo narodu dobro, ga razdvajajo. In enotnost, 
ki jo naš narod nosi v srcu, bomo ohranili tudi v 
prihodnje, ker bomo v svetu vredni le toliko, ko
likor bomo enotni.«

Dogodek je Zveza izkoristila za predajo zlate

plakete omenjene organizacije za predano, ak
tivno in zelo uspešno utrjevanje zgodovinske 
resnice, vrednot in dosežkov NOB slovenskega 
naroda, spoštovanja žrtev in ohranjanje kul
turne dediščine NOB ter vključevanje mladih  
rodov v izvrševanje programskih nalog zveze. 
Zlato plaketo je iz rok Janeza Stanovnika prejel 
Anton Venek, režiser in scenarist kulturnega 
programa. Slednjega so izvedli instrumentalisti 
Godbe Zgornje Savinjske doline, Partizanski 
pevski zbor iz Ljubljane, moški pevski zbor Boč
na, mladinski pevski zbor OŠ Gornji Grad in reci
tatorji Kulturnega društva Mozirje.

Marija Šukalo

Za tu ris te  in domačine je  
vrata odprl objekt Valentina.



31. OD LIPE DO PRANGERJA NA REČICI OB SAVINJI

R o č n o d e l s k a  i n  l i k o v n a  d e l a  z  d o d a t k o m  p r e t e k l o s t i
Na Rečici ob Savinji so vsklopu 31. tradicionalne prireditve Od lipe do 

prangerja zadnjo nedeljo v juniju odprli štiri razstave. Prva priča o delu 
Nade Zager iz M ozirja, drugo so pripravili rečiški osnovnošolci, tretjo  
vezilje  društva upokojencev, četrta pa govori o nekdanjem življenju v 
Zgornji Savinjski dolini. V vsaki se skriva svojevrstno bogastvo, veliko  
število ur neumornega dela in skrbnosti. Razstave so s programom oboga
tili učenci nazorske glasbene šole, odprl pa jih je  župan Vinko Jeraj.

RAZSTAVA LIKOVNIH DEL 
NADE ZAGER

O likovnici Zagerjevi je  spregov
orila akadem ska slikarka Terezija 
Bastelj. S slikanjem in kiparjenjem  
s e je  umetnica pričela ljubiteljsko

ZIBELI IN SKRINJE NAŠIH BABIC
Zibeli so poznane že stoletja, po 

slovenskih, tudi zgornjesavinjskih 
domovih pa so se razširile v 19. sto
letju. O njih je spregovorila Fani Pa- 
hovnik, predstavnica turističnega

letošnji temi in tudi sami ustvarili zi
beli in skrinje. Prepričani so nam
reč, d a je  prav, da se spomnijo živ
ljenja naših prednikov, ki gaje oblik
ovalo trdo delo in mnogi simboli, ki 
se prenašajo v prihodnost. Likovnb 
dela so nastala ob raziskovanju  
zgodovine ter spoznavanju pome
na zibeli in skrinj.

ŠTIRJE LETNI ČASI
Kar štirinajst vezilj, ki se teden

sko srečujejo na delovnih srečan
jih, je na ogled postavilo ročnodel
ska dela, ki so nastala v letošnji 
zimi in pomladi v rišelje tehniki in 
barvastem  vezenju. D ragoceno  
izročilo bi nam reč rade ohranile 
tudi našim zanam cem . S svojimi 
izdelki so se prvič p red stavile  
pred štirimi leti, ko so v sodelovan
ju s TD Rečica pripravile razsta
vo. Leto pozneje so na ogled svo
je  m o js tro v in e  p o s ta v ile  ob 
občnem  zboru rečiških upoko
jen cev  in razstavi ročnih del v 
G ornjem  G radu. Lani so so d e
lovale z društvom Toplica in dela 
pokazale tudi v Radmirju. Na Reči
ci so si obiskovalci lahko ogledali 
različne tehnike vezenja, od bel
ega do barvastega veza in kvač
kanih okrasnih predmetov. Raz
stavljeni izdelki, ki so bili prava 
paša za oči, so pričali o številnih 
urah, ki so jih vezilje vložile v svoja 
dela. Kljub različnosti v vsebini so 
razstave imele eno stično točko. 
Bile so prepredene z značilnim i 
slovenskimi barvami.

Tekst in fotografije: Marija Šukaio

0 likovnici Nadi Zager (desno) je spregovorila akademska slikarka  
Terezija Bastelj.

društva in poudarila, daje zibel v ljud
skem izročilu simbol materinstva, 
ljubezni staršev do otroka in 
družinske sreče. Svetniške podobe 
in znamenja na njih opozarjajo, daje  
otrok božji dar. Slovenskim ljudem

Š tirina jst vezilj, ki se tedensko srečujejo na delovnih srečanjih, je 
na ogled postavilo ročnodelska dela.

ukvarjati pred desetletjem. Je ak
tivna članica društva Gal in društ
va Šaleških likovnikov. Znanja s 
področja likovnega ustvarjanja in 
kiparstva je  vztrajno pridobivala z 
udeležbam i na številnih izobraže
valnih tečajih in likovnih delavnic
ah, največ slikarskih izkušenj pa 
je  p rid o b ila  pod m en to rstvo m  
a k a d e m s k e g a  s lika rja  D en isa  
Senegačnika. Do sedaj je  svoja 
slikarska in kiparska dela razstav
ljala v različnih galerijah, za svoje 
u s tv a r ja n je  pa je  p re je la  štiri 
d ržavna priznan ja  in dva certi
fikata.

Po besedah Basteljnove so stvar
itve Nade Zager plod, mešanica ali 
rajši skupek ustvarjalnega razisko
vanja z iztisnjenimi, izlitimi čustvi. 
Slike so prežete z brezni čustvenih 
globin, v slikarski tem atiki pa se 
mešano pojavljajo krajine, arhitek
tura, predmeti, tihožitja ali figure.

pom eni prispodobo njihovega  
doma, rojstnega kraja in srečnih 
otroških letJorej kraj, kjer jim je tekla 
zibelka in po katerem hrepenijo. Sko
raj vsako slovensko zibel je krasil še 
en slovenski simbol - nagelj, z njim pa 
je biia okrašena tudi vsaka skrinja.

Te so bile nekdaj pomemben del 
opreme v hiši ali kamri, sicer pa so 
imele poseben pomen v ženitnih na
vadah. Ko so nevestino balo sloves
no peljali na ženinov dom, je v njej izs
topala velika skrinja. Čim lepše je bila 
izdelana in poslikana, tem bolj je 
odražala ugled in premožnost neves
tine rojstne hiše. Po navadi so bile 
skrinje okrašene z značilnimi sloven
skimi barvami, ki na človeka učinkuje
jo sveže, živahno in razigrano.

PRETEKLOST SKOZI OČI 
REČIŠKIH OSNOVNOŠOLCEV

Tudi osnovnošolci so prisluhnili

V turističnem  društvu so po zgornjesavinjskih domovih zbrali in na 
Rečici razstavili bogastvo naši prednikov.



TABOR SLOVENSKIH PEVSKIH ZBOROV V ŠENTVIDU PRI STIČNI

P r i z n a n j e  n a z o r s k e m u  z b o r u  i n  T o n i j u  A c m a n u

Že enajsto leto je  bil na taboru prisoten tudi Mešani pevski zbor Kulturnega društva Nazarje.

V nedeljo 20. junija, se je  v Šentvidu pri Stični z 
nastopom združenih pevskih zborov iz Sloveni
je, zamejstva in iz držav nekdanje Jugoslavije 
končal 41. tabor pevskih zborov. Z izbranimi pe
smimi so se pevci preko prenosa v živo na TV 
Slovenija predstavili najširši javnosti.

Priprave na vsakoletni junijski Tabor slovenskih 
pevskih zborov se začnejo že v mesecu oktobru 
ali novembru prejšnjega leta, ko so vsi zborovod
ji vabljeni na enodnevni seminar v Šentvid pri 
Stični. Tam prejmejo od glavnega dirigenta tabo
ra Igorja Švare notno gradivo in ostale napotke 
za delo s svojimi zbori. Pri takšni množici pevcev 
je zelo pomembno, da so zbori pripravljeni čim  
bolj enotno, da vedo, katere kitice se pojejo, kje 
se kakšen del ponavlja, kakšen je tempo skladbe 
in podobno. Le tako se je na glavni prireditvi 
možno predstaviti s čimbolj usklajenim petjem. 
Zato je sodelovanje zborovodij na tem seminarju 
zelo pomembno in potrebno.

Letošnji tabor je potekal v dežju, kar pa ni motilo 
dobrega razpoloženja okrog 3.000  pevcev in pevk 
iz 150-ih pevskih zborov. Zaradi dežja so nekoliko 
okrnili program, generalka je potekala vtelovadnici

šole, odpadla je povorka pevskih zborov, nastop pa 
je minil tudi brez godbe in folkloristov.

Že enajsto leto je bil na taboru - edini iz Zgornje 
Savinjske doline - prisoten tudi Mešani pevski zbor 
Kulturnega društva Nazarje, za katerega je bilo 
letošnje sodelovanje še posebej slovesno. Ker

priznanja za sodelovanje na taboru podeljujejo za 
leto nazaj,je na letošnji prireditvi nazorski zbor pre
jel plaketo za tO-letno neprekinjeno sodelovanje 
na taboru. Ravno tako je za 20-letno sodelovanje 
prejel plaketo njihov zborovodja Toni Acman.

TA

2. JAMNIKOVA KIPARSKA KOLONIJA

U s t v a r j a l i  v  s p o m i n  n a  J a m n i k a

Konec junija so se mladi ustvarjalci 2. Jamnik
ove kiparske kolonije zbrali v avli gornjegrajske
ga ku lturnega d o m a. Kolonije so se letos  
udeležile skupine iz osnovnih šoi Gornji Grad, 
Ljubno ob Savinji, Luče in Antona Aškerca iz Ve
lenja, spremljali sojih mentorji.

Skupine so se s pomočjo mentorjev lotile izde
lave stola in končni izdelki so bili podobni presto
lu, pručki, stolu iz vrbe ter klopci v parku. Udele
ženci so pokazali veliko inovativnosti in ustvarjal
nosti pri svojem delu. Organizator Jure Repenšek 
iz gornjegrajske šole je povedal, d a je  lepo, da je  
en dan v šolskem letu namenjen ročnim spret
nostim, ustvarjalnosti in seveda spominu na 
lokalnega umetnika Antona Jamnika, katerega 
mojstrovine so lahko vzor mladim.

Ravnateljica gornjegrajske šole Lilijana Bele seje 
najbolj razveselila dejstva, daje med ustvarjalci tudi 
veliko deklet, ki so se pri izdelavi enakopravno ko
sale s fanti. Vsem je zaželela še veliko ustvarjalnih 
trenutkov in da bi se na naslednji koloniji spetsrečali.

Štefka Sem
Izdelki na Jamnikovi kiparski koloniji niso bili le lepi, ampak tudi uporabni

(foto: Štefka Sem )

Stanislavu!
Takrat ko vse bi dal za en pogled, 
takrat ko v glavi je strašen nered, 
takrat ko rad spremenil bi svet, 

takrat si star 50 let.

Vsi tvoji

Rudiju
za 88. rojstni dan

Želimo ti veliko zdravja, sreče in 
še na mnoga leta!

Vsi tvoji



Razni obredi n življenju 
naših ljudi (2)

Piše: Aleksander Videčnik

NEKATERA POIMENOVANJA OBLAČIL 
(nadaljevanje)

V začetku 20. stoletja so na podeželje prodrli 
"iberoki”, to so kratki moški površniki. Te so nosili 
največkrat le ogrnjene, kar je  bilo posebno  
vpadljivo. Km alu so nosili že dolge p lašče  
"m anflne", ki so jih, posebno če je  šlo za fo
tografiranje, "štemano" nosili ogrnjene. Vendar 
velja omeniti, da so bili moški na sploh preproste
je oblečeni od žensk.

Primeroma navajamo žensko nošnjo pred prvo 
svetovno vojno iz okolice Luč. Znana so bila spod
nja krila z vstavljenim obročem, ta so imenovali 
"baterenka". Neobloženo spodnje krilo, teh so 
uporabljale po več, da so izgledale široke, so 
poimenovali "interfad". Jopici (jakni) so rekli "šleb- 
anka". Rokavce iz belega "mršlina" so nosile pod 
šlebanko. Zgornjem krilu so rekle "jankc". Žens
ka krila so bila navadno dolga do pet, zato sojih, 
da bi ne vlačile krila po blatu, "spodrecale" s poseb
nimi podvezavkami. Takšnemu krilu so rekli, daje  
"zmeknjeno". Otroške oblekce v celem so imen
ovali "kantuš".

Če preidemo spet na moška oblačila, najprej 
omenimo izraz "burnus", kar je pomenilo moški 
dolgi površnik. Domnevamo lahko, da je izraz 
prinešen iz južnih krajev oziroma iz nekdanje 
vojske, kjer so zimske plašče imenovali burnus. 
Moška sukna je bila "pruštah" ali "rekeljc". Sprva 
so nosili hlače na "pritako" (polknico), toso zgoraj 
zapenjali z dvema gumboma. Ponekod so take 
hlače imenovali "fideljpom". Pod suknjo so nosili 
"lajb'č", otem  smo že pisali. Posebno imenitno je 
bilo nositi na lajb'ču debelo srebrno verižico iz 
srednjega gumba v žep, na njej pa so bingljali 
srebrni tolarji. Bogatini so izpadali zaradi več sre
brnikov na verižici, ki pa je bila na obe strani žepov 
speljana.

Naj posebej poudarimo, da so ljudje z oblačili 
ravnali skrbno in jih lepo hranili. Doma so bila 
razna oblačila obešena na vratih ali na sredin
skem hišnem tramu. Omare so se uveljavljale 
sorazm erno pozno. Poznam o natančen opis 
ravnanja z oblekam i v Solčavi, ki je  verjetno 
povsod veljal. Hribovci so prihajali v Solčavo k 
maši v delovni obleki, saj so bile poti neurejene, 
tudi obutev je  bila temu primerna. Pri sorodni
kih v vasi so imeli skrinje in tam  shranjene  
"k'mašne gvante" in ustrezno obutev. Prav za
nimivo je bilo tudi ravnanje z oblačili na ohcetih, 
ki so trajale ponavadi nekaj dni ali kar cel teden. 
Ko so prišli iz cerkve na dom, kjer je  bila svatba,

so jih že čakala dom ača oblačila, ki so jih pri
nesli od doma hlapci.

Ob koncu tega poglavja lahko zatrdimo, da so 
naši predniki živeli sicer skromno, toda nikakor 
ne zaostalo, saj so si v danih pogojih prizadevali 
za napredek in prilagajanje času in okolju, kjer so 
bivali. Hkrati pa moramo omeniti, da kmetu po 
kmečki odvezi ni bilo lahko, saj so ga vsi, ki so le 
imeli priliko, izkoriščali. Šele z nastankom raznih 
zadrug in predvsem slovenskih hranilnic, so se 
strnili v te povezave in tako so se tudi postopno 
gospodarsko osamosvajali.

ROJSTVO IN KRST
Ob teh prilikah so v naši dolini ravnali podobno, 

vendar so razlike v izrazju. Uvodoma bi kazalo 
zapisati verovanja in dogajanja ob rojstvu oziro

ma v nosečnosti. Vsebino sem zbiral po vsej do
lini, torej ne le v enem predelu. Gre pa za stara 
izročila.

Noseča ženska ne sme streči krvi pri klanju, ker 
se bo otrok veliko drl.

Noseča ženska ne sme gledati mrliča, ker bo 
otrok vse življenje bled.

Svetloba škoduje očem porodnice.
Nosečnica ne sme dvigniti škafa, kajti če bi vta

knila prste v uho držaja, bi trpela zaradi priraščene 
posteljice.

Oče porodnice med tuški (p o p a d k i) bere  
molitvenik in hodi okoli hiše, mož pa moli rožni 
venec.

Tista, ki dosti hodi po bregovih, težje rodi.
Ko se otrok rodi, ga položijo na prag hiše in če 

se zvali proti hiši, bo gospodar.
Dojenčka najprej zavijejo v stare obleke, da mu 

bo potem vsaka pristajala.
Ko ponesejo dojenčka h krstu, mu položijo med 

povoje staro hodno platno, da se mu bo v življen
ju tudi stara obleka "ušikala" (pristajala).

Da bi porod lažje potekal, zaužije porodnica 
vsakojutro malo soli z mrzlo vodo; otrok bo imel 
drobnejše kosti in porod bo lažji.

Domači zdravilci so priporočali nosečnicam  
mesec pred porodom zmes -  v 
maslu pražena čebula, plava lil
ija, škorocelj, kam ilice, ajbiš  
(slez), žefaj (žajbelj), Virant (poz
idna rutica) in drobno praprot. 
Iz tega so naredili mazilo in z njim 
m asirali nosečnico po hrbtu. 
Tako so postali boki voljni za lažji 
porod.

Da bi bil porod hitrejši, so pri
poročali obkladek iz namočene 
konopljaste štrene. To so morali 
ožeti, namiliti in položiti porodni
ci čez križ in trebuh. To je  bilo 
treba narediti večkrat in potem 
naj bi tudi posteljica lepo odstopi
la. Za dobro so šteli tudi masažo 
z rožnim maslom.

Da bi imel otrok lepe lase, so 
ga takoj po porodu po glavi umili 
z m aterin im  m lekom  in ne z 
vodo.

Prvo vodo, v kateri so umili 
dojenčka, so uporabljali za škro
pljenje proti grilom (ščurkom).

S to vodo so se morali umiti vsi 
otroci v hiši, da niso dobili sr
bečice, ki je takrat razsajala.

Koje babica odrezala popko
vino, je m alo počakala, da je  
popek krvavel, saj potem otroka 
ni grizlo.

Če je dojenčka zizala mora, so 
obesili nad zibelko ogledalo, da bi se mora us
trašila sama sebe.

Pred letom starosti dojenčka niso ostrigli, ker bi 
sicer dobil zelo trde lase, take pa imajo le hudob
ni ljudje.

Koje babica nesla otroka h krstu, ni smela na 
malo potrebo, ker bi potem otrok le težko držal 
vodo.

Nadaljujemo prihodnjič.

Skupina mladih deklet v “k ’mašnih” oblekah, ki so kar 
zanimive. Fotografijo hrani Urška Krefelj v Bočni.



S e t e v  m e d o v i t i h  r a s t l i n

ŠTEFKA GOLTNIK,
Vodja Kmetijske svetovalne 
službe Mozirje

Čebele so ena najpomembnejših 
živalskih vrst, ki bistveno pripomore 
k obstoju rastlin. Primarna vloga 
čebel ni pridelek m edu, am pak  
pom en pri opraševanju  rastlin. 
Približno tretjino svetovnega pridel
ka hrane zraste na rastlinah, ki so 
jih oprašile živali. Večino sadja (9 0  
odstotkov) oprašijo čebele. Prav 
zaradi tega se moramo vsi truditi, 
da po svojih zmožnostih poskrbimo, 
da bodo čebele svojo funkcijo lahko 
opravljale še naprej. Predvsem mis
lim na primerno oskrbo rastlin v 
rastni dobi, pa tudi na sam  izbor 
setve.

V zadnjem času se na naša polja 
počasi ponovno vrača ajda. Kot 
strniščni dosevek se seje v juliju. 
Ajda vila  izloča snovi, ki pomembno 
zmanjšujejo prisotnost strun v njivi, 
dovolj gost posevek bo njivo pustil 
čisto tudi po žetvi. Količina pose
janega semena naj bo med 6 0  in 
8 0  kg/ha.

Poznanih je okrog 4 .5 0 0  kultivar- 
jev ajde, pri nas sta najbolj poznani 
črna ajda, katere cvetovi so inten
zivneje rdeči in siva dolenjska ajda, 
ki ima krajšo rastno dobo. Pred setv
ijo naj bo njiva čista in brez plevela. 
V toplih tleh ajda vzklije že v parih 
dneh, če so tla hladna, pa lahko vznik 
traja tudi do 14 dni. Če seme ni do
bro zadelano v tla, so lahko prob
lem ptiči, ki seme pobirajo in ne bo 
pridelka. Tudi kasneje ptiči radi 
posegajo po voščeno zreli ajdi. 
Zaradi skromnih potreb po gnojen
ju  a jda ne zahteva m očnejšega  
gnojenja (okrog 4 0 0  kg/ha NPK 7- 
2 0 -3 0 ). Ob pretirani rabi dušika 
ajda rada poleže. Kasneje rada  
socvetja ajde objeda tudi divjad.

Čebele za svoj obstoj v naravi na
birajo mano, medičino, cvetni prah 
smole. Precej paše najdejo čebele 
na samoniklih rastlinah v naravi, 
pomemben delež pa predstavljajo 
tudi gojene kmetijske rastline. Še 
posebej p o m em b n a  je  čebelja  
paša v drugi polovici leta, ko se če
bele pripravljajo na prezimitev.

Prvi pridelki letošnje rastne se
zone že zapuščajo njive. Njiva v tem  
času ne bi sm ela ostati prazna. 
Potrebno je poskrbeti za primerno 
ozelenitev, ki nam da dodatno krmo 
za živali ali pa zeleno maso le po- 
dorjemo in s tem veliko prispevamo 
h kroženju hranilnih snovi v naravi. 
Med ponujenimi rastlinami za oze
lenitev njivskih površin lahko izbira
mo tudi take, ki bodo omogočile še 
pašo čebel.

Ajda se rada osipa, zato moramo  
pridelek žeti, koje zrelih 75  odstotk
ov oreškov. Za skladiščenje jo mo
ramo osušiti tako, da vsebuje le 12 
odstotkov vlage. Ajdo je možno ko
siti tudi za  klajo, ven d ar živ ina  
naenkrat naj ne bi pojedla velikih 
količin te krme.

Ajda je bila nekoč hrana za reveže, 
danes pa dosega nekajkrat višjo 
ceno kot pšenica. Jedi iz ajdove 
moke spadajo med kulinarične spe
cialitete. Kot prikuha se uporablja 
ajdova kaša. Ajda ne vsebuje glute
na, zato jo lahko uživajo bolniki s ce- 
liakijo. Luščine ajde se uporabljajo 
kot polnilo za vzglavnike.

D ruga dobra rastlina za  pašo  
čebel je  facelija. To je enoletna ne- 
prezimna rastlina. Je odlična čebel
ja  paša in zelo dober predposevek

za večino kmetijskih rastlin in tudi tla. 
Facelija ima ugoden učinek na tla, 
ki so po razkroju korenin facelije 
veliko bolj rahla in zračna. Posevek 
se lahko jeseni podorje za zeleno 
gnojenje. Kervsebuje veliko sladko
rjev, se lahko facelija v manjši meri 
uporabi kot dodatek pri siliranju 
drugih krmnih rastlin. S tem izboljšu
jem o poteksiliranja intakotudi kak
ovost silaže. Facelija se lahko seje 
od začetka maja do konca avgus
ta. Hitro vzklije in zelo hitro prekrije

tla in s tem preprečuje erozijo tal ter 
rast drugih plevelov in zeli. Poraba 
semena je  od 10 do 16 kg/ha. Za
cveti v šestem tednu po setvi, cvet
enje traja kar tri tedne. Tempera
ture pod zmrziščem pa jo v jeseni 
uničijo.

S setvijo in ozelenitvijo strnišč po 
krompirju in krušnih žitih bomo po
leg mnogih pozitivnih učinkov za tla 
in kmetovanje, veliko pripomogli 
tudi z izbiro takšnih rastlin, ki dajejo 
bogato pašo za čebele.

IZKORISTITE PRILOŽNOST ZA 
SOODLOČANJE 

V VZAJEMNI ZDRAVSTVENI 
ZAVAROVALNICI

Spoštovane članice in člani Kmetijsko gozdarske zbornice Sloven
ije! Mnogo vas je  dopolnilno zdravstveno zavarovanih pri Vzajemni 
zdravstveni zavarovalnici. V primeru, da ste eden izmed njih in tako 
z vašim prispevkom omogočate delo te ustanove, se na vas obračam  
s prošnjo za podporo pri zastopanju vaših interesov na 17. skupščini 
zavarovalnice, ki bo potekala 26 . julija 2010. Na njej se bo odločalo 
o nadaljnjih aktivnostih in delu te ustanove.

S tem namenom smo na KGZS pripravili, v skladu s 310. členom 
Zakona o gospodarskih družbah in statutom Vzajemna zdravstvene 
zavarovalnice, pooblastilo za glasovanje na skupščini. Z izpolnitvijo, 
podpisom in vrnitvijo pooblastila do 15. julija 2010  na naslov Kmeti
jsko gozdarska zbornica Slovenije, Celovška 1 3 5 ,1 0 0 0  Ljubljana, mi 
boste kot vašemu pooblaščencu omogočili prisotnost in sodelovanje 
na skupščini.

Pooblastilo najdete na spletni strani www.kgzs.si, lahko pa vam  
ga na vašo željo posredujemo po pošti, s klicem na telefonsko šte
vilko 01 51 3 6  7 06 . Prejmete ga lahko tudi na izpostavah zavodov 
Kmetijsko gozdarske zbornice Slovenije.

Pooblastilo lahko izpolnijo člani Vzajemne zdravslvene zavarovaln
ice. Članstvo v Kmetijsko gozdarski zbornici Slovenije ni pogoj za 
njegovo izpolnjevanje. Za dodatne informacije pišite na elektronski 
naslov masa.leskovec@kgzs.si ali pokličite na telefon 01 51 36  6 98 , 
vsak delovnik med 8 .3 0  in 15. uro.

V za je m n a  zd ravstven a za varo va ln ica  poleg do d atn eg a  
zdravstvenega zavarovanja doma in v tujini ter zavarovanja mladih, 
omogoča še vrsto zanimivih in ugodnih zavarovanj za člane KGZS. 
Zato menim, daje nujno uveljavljati pravico članov KGZS do upravljan
ja  te zavarovalnice. To pa lahko dosežemo z dobrim sodelovanjem.

Spoštovane članice in člani Kmetijsko gozdarske zbornice Sloven
ije, kot pooblaščenec vam jam čim, da bom na skupščini glasoval po 
navodilih in volji, ki jo boste izrazili s pooblastilom.

Hvala za vašo podporo.

Ciril Smrkolj, predsednik
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DOM KULTURE NAZARJE

G a n l j i v o  s l o v o  o d  š o l s k e g a  l e t a  i n  r a v n a t e l j i c e  

g l a s b e n e  š o l e  O l g e  K l e m š e
Glasbena šola in Občina Nazarje sta ob dnevu 

državnosti in ob koncu šolskega leta v nazorskem 
hramu kulture priredili koncert. Ob tej priložnosti 
so bila najboljšim učencem podeljena priznanja, 
poslovili pa so se tudi od odhajajoče ravnateljice 
Olge Klemše.

Številnemu občinstvu je spregovoril župan Ivan 
Purnat. Dejalje, da so ponosni na svojo glasbeno 
šolo, kije v svet ponesla ime Nazarij pa tudi Zgornje 
Savinjske doline. Za uspeh je  čestita l tako  
učencem kot učiteljem in staršem.

Sledilo je  osem glasbenih točk -  predvsem v

komornih zasedbah. Zapela je sopranistka Moj
ca Bitenc, zaigrala sta mladinski godalni orkester 
in mladinski pihalni orkester nazorske glasbene 
šole. Slednji je  občinstvo nagradil še z dodatkom.

Najboljšim učencem glasbene šole v tem šol
skem letu so nato ravnateljica in župani občin, iz 
katerih ti m ladi glasbeniki prihajajo, podelili 
priznanja in nagrade. Kotje v uvodu k podeljevan
ju povedal voditelj programa Franci Kotnik, so si 
priznanja zaslužili s pridnostjo in prizadevnostjo 
ter zlasti z  uspehi na tekm ovalnem področju 
širom po Sloveniji ter preko njenih meja.

Po podelitvi je bilo pripravljeno presenečenje 
večera. Prisotni učitelji so se na odru s petjem 
poslovili od Klemšetove. V  spomin soji poleg cvet
ja  podarili še um etniško delo slikarke Dore 
Plestenjak. V imenu vseh je  spregovorila Cita 
Galič, kije vidno ganjena dejala, da besede pač 
ne morejo izraziti vse hvaležnosti do ravnateljice, 
ki jo zaposleni nosijo v srcu. Podobna čustva do 
nje gojijo tudi vse generacije učencev, ki jim je 
bila Klemšetova kakor mama.

Olga Klemše seje zahvalila in čestitala letošn
jim  nagrajenim učencem. »Skrivnost srečnega 
življenja je, da počneš tisto, kar imaš rad. Menije 
bilo to dano. Neizmerno srečna sem, da sem  
lahko vzgajala in učila tolike generacije glasbe 
željne mladine in sem pri tem učila in rasla tudi 
sama,«je menila.

Zahvalila se je  županom in vsem ostalim, ki so 
omogočili, da so v Nazarjah ustanovili glasbeno 
šolo. Ta je dostopna otrokom iz celotne doline. 
»Skupaj smo ustanavljali in razvijali glasbeno šolo, 
ki je mala, preprosta in iskrena, a prepoznavna. 
Njeni učenci se po svojih uspehih lahko postavijo 
ob bok tistim, ki prihajajo iz mnogo večjih us
tanov,« je povedala Klemšetova ter prisotnim 
predstavila bodočega ravnatelja Glasbene šole 
Nazarje Jerneja Marinška.

Marija Lebar
Prisotni učite lji so se na odru s petjem poslovili od ravnateljice Klemšetove (druga z leve)

(foto: Marija Lebar)

NAZARSKI GASILCI IMAJO NOV AVTOMOBIL

P r a v a  o d l o č i t e v ,  n a  k a t e r o  s o  l a h k o  p o n o s n i

Predsednik in poveljnik PGD Nazarje, Roman Krajner (levo) in Boštjan Cigale v družbi z 
županom Ivanom Purnatom pred novim gasilskim avtomobilom (foto: Andreja Gumzej)

Na sedežu Prostovoljnega gasilskega društva 
Nazarje je bilo pred štirinajstimi dnevi slovesno. 
Gasilci so namreč prevzeli novi gasilski avtomobil 
ter obnovljeno prikolico za prevoz opreme in mo
torne brizgalne. Pri nakupu je pomagala občina, 
zato je nekaj spodbudnih besed najprej spregov
oril župan Ivan Purnat: »Nov avto je pomemben za 
občane in vsa tri prostovoljna gasilska društva v 
občini, ki pomagajo drug drugemu v nesreči. Avto 
bo služil še za druge namene, ne le za reševanje v 
nesrečah. To je bila prava odločitev.«

Predsednik PGD Nazarje Roman Krajner je  
povedal, da so staro vozilo uporabljali krepko čez 
zakonsko dovoljeni rok, ter se zahvalil za pomoč 
občini, regijskemu poveljniku Nikolaju Viharju za 
nasvete pred nakupom avtomobila in domačim  
sponzorjem, ki so vedno pripravljeni pomagati. 
Med povabljenimi slavnostnimi govorniki je biltudi 
predsednik Gasilske zveze Zgornje Savinjske 
doline Janko Žuntar. Ponosno je omenil, daje to v 
štirinajstih dneh že tretji gasilski avtomobil, ki so 
ga v naši dolini predali gasilcem, do konca leta 
pa bosta to doživeli še dve gasilski društvi. V vseh 
sedmih lokalnih skupnostih po njegovem skrbijo

za oprem o in zaščito: »Kjer sta združeni 
mladostna energija in starostna izkušenost, ne 
bo težko uresničiti gesla: Naj bo dan ali noč, ven
omer vsakemu na pomoč.«

Novo vozilo je  blagoslovil gvardijan Damijan 
Vračko, nato pa sta župan Ivan Purnat in preds

ednik Roman Krajner prerezala trak. Poveljnik 
nazorskega gasilskega društva Boštjan Cigale 
je  vozniku izročil še ključe novega gasilskega 
avtomobila. Na priložnostni slovesnosti je zaigral 
na harmoniko David Urtelj.

Andreja Gumzej



KULTURNO DRUŠTVO GORNJI GRAD

O b i s k a l i  D o l e n j s k o  i n  

i z v o l i l i  n o v o  v o d s t v o
Člani Kulturnega društva Gornji 

Grad so na rednem letnem občnem 
zboru potrdili novo vodstvo. Nasledn
je  štiriletno mandatno obdobje bo 
društvo vodila predsednica Tatjana 
Bezovšek, podpredsednik pa bo Rudi 
Stakne, ki sta tako zamenjala svojo 
dosedanji funkciji. Tajnica ostaja Ne
venka Osovniker, za finace pa bo še 
naprej skrbela Zvonka Zakrajšek. Im
enovanje bil tudi upravni in nadzorni 
odbor ter častno razsodišče.

Kulturno društvo bo letos prazno
valo zavidljivo obletnico -1 3 0  let ne
prekinjenega kulturnega delovanja 
v Gornjem Gradu. Na občnem zboru 
so se dogovarjali o tej pomembni 
obletnici, ki jo bo društvo praznovalo 
v jesenskem času, predvidoma bo 
osrednja slovesnost 23. oktobra, pr

Jože Remšak -  Zotler (tre tji z leve) je na splavu na Krki doživel svoj 
flosarski krst (foto: Tatjana Bezovšek)

V CELJSKI STOLNICI POSVEČENI TRIJE NOVOMAŠNIKI

M o z i r j e m  T o n i  B r i n j o v c  

p o s t a l  d u h o v n i k
ireditve pa bodo potekale ves teden.

Upravni in nadzorni odbor v novi 
sestavi seje že konec maja sestal na 
delovnem sestanku, na katerem je  
obravnaval aktualne zadeve, prav 
tako pa je  predsednica zadolžila  
posamezne člane upravnega odb
ora za različna področja delovanja.

Gornjegrajski kulturniki so za svoje 
člane organizirali tudi prijeten izlet. 
Ogledali so si samostan Pleterje, se 
popeljali s splavom po Krki in si ogle
dali dolenjsko prestolnico Novo 
mesto. Po krajšem  postanku na 
Otočcu so prijeten dan zaključili z 
večerjo v gostišču v okolici Brežic. Na 
splavu na Krki je svoj flosarski krst 
doživel Jože Remšak - Zotler, botra 
pa muje bila režiserka Anica Stakne.

Karlina Mermal Novomašnik Toni Brinjovc med M ozirjani (foto: A G )

Na praznik apostolov Petra in Pav
la, 29. junija, je celjska škofija dobila 
tri novomašnike. S klicem »Tukaj 
sem« je svoj namen, biti redovnik in 
duhovnik, potrdil tudi Toni Brinjovc, 
minorit in domačin iz Mozirja.

Stolna cerkev sv. Danijela je  bila 
polna že precej pred pričetkom  
slovesnosti. Starši in sorodniki, pri
jatelji, duhovniki in ljudje iz župnij 
Celje, Šentjur in Mozirje, od koder 
so letošnji novomašniki, so s poseb
no pozornostjo sprem ljali obred  
posvetitve, ki ga je  vodil prvič kot 
novoimenovani celjski škof dr. Sta
nislav Lipovšek. V homiliji s e je  
navdušen spom nil n edavnega

evharističnega kongresa.
Trije bogoslovci, ki so svojo večlet

no pripravo na m ašniško pos
večenje sklenili v letu duhovništva, 
so po obljubi pokorščine in polagan
ju rok oblekli rdeče mašne plašče 
in postali duhovniki. Po zahvalni 
pesmi s e je  v imenu vseh treh zah
valil Toni. Po slovesnosti je bila na 
dvorišču pred stolno cerkvijo pog
ostitev, vsi trije novomašniki pa so 
se razgovorili z znanci in s prijatelji, 
ki sojih pospremili na potduhovništ- 
va. S Tonijem Brinjovcem bo župni
ja  Mozirje obhajala novo mašo v 
nedeljo, 11. julija.

Andreja Gumzej

6. BRALNA ZNAČKA l E MED BRALCI

N a  z a s l u ž e n  d o p u s t  s  k v a l i t e t n o  k n j i g o

Stopili smo v poletje, čas, ko si 
večina privošči vsaj nekaj prostih 
dni. Naj bo to na morju ali v senci 
dom ačega drevesa, takrat si mar
sikdo želi prebrati zanimivo knjigo. 
V Osrednji knjižnici Mozirje svojim 
članom  radi svetujejo kvalitetno  
branje, zato v ta namen pričenjajo
6. bralno zn ačko  za  odrasle , v 
okviru katere lahko bralci izmed  
3 0  kn jižn ih  nas lo vo v  izb ere jo  
osem knjig in jih preberejo do kon
ca  p rih o d n jeg a  a p rila . Poleg  
om enjenega projekta istočasno  
poteka še projekt Beremo sloven

ske avtorje, h kateremu je  Osred
nja kn jižn ica M ozirje  pristopila  
skupaj s Knjižnico Laško.

Veliko članov knjižnice si gradivo 
izbira preko cobiss/opaca, javno  
dostopnega knjižničnega kataloga, 
drugim  b ra lcem  pri izbiri knjig 
pomagajo tudi knjižničarji. V ta na
men je pred leti nastal projekt Bral
na značka za odrasle, ki članom  
knjižnice v branje ponuja pestro iz
biro različnih knjižnih žanrov in jih 
spodbuja k spoznavanju tako slov
enskih kot tujih avtorjev. Projekt je 
bil do sedaj med bralci izredno do

bro sprejet, v mozirski knjižnici pa 
so prepričani, da bodo tudi letošnji 
»izbranci«, ki so se znašli na sezna
mu, člane bralne značke več kot 
zadovoljili.

Ker izkušnje kažejo, da bralci radi 
posegajo po priporočilnih sezna
mih, so se v knjižnici odločili še za 
dodaten projekt, katerega namen 
je v prvi vrsti spodbujanje k branju 
slovenskih avtorjev. Domači pis
atelji so v poplavi prevedenih knjig 
iz vsega sveta pogosto in po krivici 
spregledani. Seveda pa tudi sloven
ski avtorji pišejo kakovostno liter

aturo in prav je, da bralci »prisluh
nemo« domači besedi oziroma se 
prepustimo tematikam, ki so aktu
alne na domačih tleh.

V okviru projekta Beremo sloven
ske avtorje naj člani knjižnice preb
erejo najmanj dve knjigi slovenskih 
piscev, ki jih izberejo sami ali s po
močjo knjižničarjev. Projekt bo tra
jal vse do letošnjega decembra. Do 
takrat se bodo bralci tega projekta 
sestali z bralci iz laške knjižnice in 
se na skupnem srečanju pogovori
li o prebranih delih.

TG



ZLATA POROKA V LJUBIJI

Z a k o n c a  B l a t n i k  i n  G r e g o r c  o b n o v i l a  p o r o č n e  z a o b l j u b e
Janez in Jožefa Gregorc ter Angela in Marjan 

Blatnik sta zakonska para, ki sta junija praznova
la častitljiv jubilej. Pred petdesetimi leti sta se na 
isti dan, t. maja 1960, poročila Janez in Jožefa, 
rojena Rajšter, ter M arjan in Angela, rojena 
France. Letos so zlatoporočenci v cerkvi sv. 
Miklavža v Ljubiji obnovili zaobljubo pred otroci, 
sorodniki in prijatelji. Mašo je daroval župnik San
di Koren, za katerega je bila dvojna zlata poroka 
prva tovrstna slovesnost. Župan občine Mozirje 
Ivan Suhoveršnik pa je zakonce poročil civilno.

Trdna skupnost, kije kljubovala času, je opora 
otrokom, ki so jim  pripravili to presenečenje. 
»Otroci in vnuki smo veseli, da so slavljenci 
dočakali zlati jubilej. Ko so si ponovno nadeli prs
tane, so se v naših očeh zaiskrile solze sreče,« je  
povedala Bernarda Korošec.

Andreja Gumzej
Po 50 le tih  skupnega življenja sta obnovila poročne zaobljube zakonca Blatnik (levo) in 

Gregorc iz Ljubije (foto: Jaka Steblovnik)

SPREJEM LUČKIH DEVETOŠOLCEV PRI ŽUPANU

D a  b i  o s t a l i  š e  n a p r e j  p o v e z a n i
Na sprejemu pri županu Cirilu Roscu so se 

oglasili letošnji najboljši devetošolci tamkajšnje 
Osnovne šole Blaža Arniča z razredničarkama.

Za njihovo prizadevanje in uspehe skozi vsa šol
ska leta sojim na občini podelili knjižna darila. 

Učenci so se predstavili in povedali, kako misl

ijo nadaljevati svoje izobraževanje. Večina bo 
odšla na nadaljnje šolanje v različne gimnazije. 
Župan Ciril Rose jim je v nagovoru zaželel, da bi 
ostali povezani tako z domačim krajem kot med 
seboj, da bi ohranili sedanje prijateljske stike. Izra
zil je  prepričanje, da bodo tudi v nadaljnjem  
izobraževanju ostali med najboljšimi.

Zaželel jim je  prijetno poletje, saj so to najbrž 
zadnje brezskrbne počitnice, preden se mladi 
podajo v svet. Nekateri se bodo sicer dnevno 
vozili v šolo iz Luč, veliko pa jih bo čez teden bivalo 
v kraju šolanja. »Knjiga Slovenija izpod neba av
torja Matevža Lenarčiča, ki našo domovino pri
kazuje z druge perspektive, pa naj vas spominja 
na lepa osnovnošolska leta v domačih Lučah,« je 
še dejal župan Rose.

Marija Lebar

Učenci in razredničarki pri županu C irilu  Roscu
(foto: arhiv O bčine Luče)

10. ju lija
praznuje vnukinja

Vanja
20. rojstni dan

Naj ti čas nakloni 
spoznati prave ljudi, 

izbrati prave stvari in v 
sebi in drugih 

najti le dobre stvari.
Vse najboljše, m am a Tinka in ata Franc

Idi
za 40. rojstni dan

I Naj sreča, zadovoljstvo vsak dan ti cvetita.

v  f naj ves čas smeh in zdravje ti v očeh žarita!

M l  _ Tomaž, Špela in Miran

Andreji Verdev
za 9. rojstni dan

Lička tvoja krasi naj nasmeh, 
sreča naj sije v tvojih očeh. 

Naj te spremlja zdravje, veselje 
ter poštenje, to so najine želje.

Ati in mami



K d o  j e  n a p r a v i l  V i d k u  s r a j č i c o

Z a k l j u č e k  v r t č e v s k e g a  l e t a
Leto je naokoli in pričel se je  čas počitnic. Preden smo se 

brezskrbno podali vanje, smo v Vrtcu Nazarje pripravili tudi 
zaključek, na katerem so se otroci svojim staršem predstavili 
z ljudskimi plesi, pesmicami in rajalnimi igrami. Nekaj poslovil
nih besed smo namenili našim najstarejšim otrokom iz sku
pine Mavric, ki bodo septembra z rumenimi ruticami okoli 
vratu veselo in ponosno prvič zakorakali med šolske klopi.

Slovo smo popestrili še z nastopom Veronike in Darka iz 
folklorne skupine Karm aniš s harm onikarjem  Robijem

Weissom. Zavrtela sta se v ritmih polke ter s pomočjo star
šev prikazala ples s klobuki ter star, že skorajda pozabljen 
ples z metlo - metltanc. Z nasmehi na obrazih, pa tudi s kak
šno skrito solzo v očeh, smo zaključili naše leto, ki je bilo 
pestro z doživetji, bogato z znanjem, vse skupaj pa preple
teno z nitkami prijateljstva. Upamo, da bo vse to še dolgo 
ostalo  zap isano  v otrocih, ki počasi končujejo svojo  
vrtčevsko pot in se podajajo novim dogodivščinam naproti.

Katja Govek

Z nasmehi na obrazih, pa tudi s kakšno skrito  solzo v očeh, smo zaključili naše leto.

Daje na Lepi Njivi polno talentov, smo se lahko že velikokrat 
prepričali. V kraju deluje kar nekaj društev, povezanih s špor
tom in kulturo. Da pa se vse začne razvijati že v rani mladosti 
oziroma v zgodnjih letih šolanja, se lahko vedno znova pre
pričamo tudi na javnih kulturnih prireditvah v kraju.

Tako si tudi naši osnovnošolci vsako leto pridno nabirajo 
igralske izkušnje in premagujejo tremo pred odrom. Vsako 
leto vokviru dramskega krožka, ki ga vodi učiteljica Petra Volk, 
pripravijo vsaj eno daljšo predstavo ter še nekaj krajših.

Letošnje leto so se mladi gledališčniki s predstavo Kdo je  
napravil Vidku srajčico podali kar na velik oder v dvorano 
mozirskega kulturnega doma. Dodobra so napolnili skoraj 
vso. Obiskali so nas bodoči sošolci -  otroci iz vrtca in učen
ci prve triade OŠ Mozirje. Kerje bila predstava ob bližajočem

se zaključku šolskega leta, so nas z obiskom počastili tudi 
starši.

Nastopilo je vseh 16 otrok s podružnice in vsak je lahko 
zaživel vsvoji vlogi. Prav presenetljivo in ganljivo je bilo videti 
otroke v povsem drugačni luči in vem, da seje orosilo mar
sikatero oko učiteljic in staršev.

Vidku so pomagale živali, saj jim je on vedno stal ob strani, 
in tako nas zgodba opomni tudi na naše včasih brezvestno 
hitenje skozi gozd in travnik, saj pozabljamo, da je v njem 
polno prebivalcev, ki nam lepšajo življenje in sončne dni.

Sedaj so že vsi nastopajoči veselo na zasluženih počitnic
ah, še enkrat pa velja izreči čestitke ob uspešni predstavi. 
In: imejte odprte oči in srce. Dan je tako lepši.

RS

Nastopilo je  vseh 16 otrok s podružnične šole in vsak je  lahko zaživel v svoji vlogi (foto: arhiv P O Š  Lepa Njiva)
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13. PRANGERIJADA NA PTUJSKI GORI

R e n č a m  p o s k r b e l i  z a  p r o m o c i j o  o b č i n e  i n  d o l i n e

Predsednik rečiškega turističnega društva Toni Strnišnik je 
predstavnici ptujskogorskega stanovskega društva izročil spominsko 

darilo (foto: M Š )

Na Ptujski Gori je  sred i jun ija  
potekala 13. Prangerjada, srečan
je  krajev, ki imajo ohranjen sramo
tilni kamen - pranger. Organizator 
prireditve TD Ptujska Gora je  poskr
bel, da so se udeleženci, med nji
m i tu d i č lan i reč iškega  tu ris ti
čnega društva, predstavili tako s 
kratko predstavo kot z različnimi 
posebnostmi na stojnicah.

Rečičani so udeležencem pran- 
gerjade ponudili zgornjesavinjski 
želodec, tolkec in kruh iz krušne 
peči, poskrbeli pa so tudi za pro
mocijo občine in Zgornje Savinjske 
doline z različnimi propagandnim  
m ateria lo m . V sprem ljevalnem  
programu so se obiskovalci lahko 
u s ta v ili tud i na s red n jevešk i 
tržn ic i, og ledali lepopisje sred
njeveškega pisarja in lepote sred

njeveških plesov.
V Sloveniji je  dvanajst krajev, ki 

imajo ohranjeni pranger. Priveza

ni na sram otilni kam en so se v 
srednjem veku znašli vsi tisti, ki so 
po mnenju grajske ali trške gos

pode ravnali v neskladju morale  
za njen stan. Postavljen je  bil na 
mestu, kjer s e je  zbiralo največ lju
di -  navadno ob cerkvi. Kaznjen
ci so bili na pranger običajno tako  
privezani od jutra do večera, brez 
vode in hrane, m imoidoči pa so 
jih smeli žaliti, pljuvati ali obm eta
vati z govnom.

V Sloveniji so prangerji ohran
jeni še v Brestanici, Kopru, Lem
bergu, Motniku, Negovi, Pilštan
ju , Piranu, Podsredi, Radovljici, 
Predgrađu, na Ptuju, Ptujski Gori 
in Rečici ob Savinji. Da ti ne bi za 
tonili v pozabo, so člani rečiške
ga  tu r is t ič n e g a  d ru š tv a  d a li 
pobudo za pripravo enotne pub
likacije, v kateri bi bili zbrani vsi 
podatki o sram otiln ih  kam nih v 
Sloveniji.

Marija Šukalo

OSNOVNA ŠOLA LJUBNO OB SAVINJI

V e č  k o t  s t o  u d e l e ž e n c e v  š o l e  s l o v e n š č i n e
Na Ljubnem bo konec julija in v 

začetku avgusta potekala poletna 
šola slovenskega jezika za sloven
ske otroke iz tujine. Več kot sto otrok, 
ki se je  bodo udeležili, bo našlo za
časen dom pri svojih vrstnikih na 
Ljubnem in v okolici.

Glavni organ izator in financer 
projekta, kije vreden 3 6 .0 0 0  evrov, 
je ministrstvo za šolstvo in šport ter 
Zavod RS za šolsh/o. »Veseli in pon
osni smo, da sta nam ti dve instituc
iji zaupali organizacijo takega dog
odka, ki pa na Ljubnem ne bo prvič,« 
je  povedal ravnatelj Rajko Pintar. 
Podobno šolo so na Ljubnem gostili 
že pred dvanajstimi leti.

Po Pintarjevih besedah je  zan i
m anje za izobraževanje izredno 
veliko, za kar je zaslužna tudi priv
lačnost okolja in zanimiv program, 
ki gaje pripravila ljubenska osnovna 
šola. Trajalo bo od 24. julija do 7. 
avgusta, torej 14 dni. Z udeleženci 
bodo delali učitelji slovenščine in 
razrednega pouka z OŠ Ljubno ob 
Savinji in OŠ Rečica ob Savinji.

Starostni razpon udeleženih je  
med sedem in 17 let, različno pa je  
tudi dosedanje znanje maternega 
jezika; vse od začetnikov, tistih, ki 
nadaljujejo, in takih, ki se že izpopol
njujejo v znanju slovenščine. Na

Veseli nas, da smo izbrani za 
organizatorja poletne šole 

slovenščine, pravi ravnatelj 
Rajko Pintar

(foto: Marija Lebar)

Ljubnem se bo tako mudilo 105  
slovenskih otrok iz Nemčije, ZDA, 
Belgije, Francije, Hrvaške, Make
donije, Srbije ter Bosne in Hercego
vine.

»V d opo ldanskem  času bo 
potekal pouk, popoldanske ak
tivnosti pa bodo namenjene med 
drugim športu in kulturi, da tudi pre
ko teh aktivnosti mladi izpopolnju

je jo  jezik. Popeljali jih  bodo na 
oglede znamenitosti celotne Zgorn
je  Savinjske doline. Ker bo šola 
potekala ravno v času 50. Flosar- 
skega bala, bodo dejavnosti v dopol
nilnem programu vezane tudi na te 
prireditve.

Mladi iz tujine bodo bivali pri svojih 
vrstnikih in v tukajšnjih turističnih 
nastanitvah. Del časa bodo z njimi 
preživeli tudi njihovi starši, kar je še 
posebna priložnost za promocijo 
naše doline.

Marija Lebar

KNJIGA MESECA 
V KNJIŽNICI MOZIRJE

J a n e  J o h n s o n :  P i r a t i  s r c a
Vknjigise prepletata 21. in 17. sto

letje. V prvem živi Julia, v drugem pa 
Cat, vsaka s svojim življenjem, skup
no jim a je to, da dobro in lepo veze
ta največje umetnine. Juliji pride v 
roke Catin dnevnik in popeljejo na 
pot odkrivanja skoraj 4 0 0  let starih 
skrivnosti. Cat so ugrabili gusarji in 
jo odpeljali na suženjski trg v dan
ašnjem Maroku. Cat se odpravi po 
njenih stopinjah in odkriva tančice 
skrivnosti takratnega časa.

Julia se nekako poistoveti s Cat in 
se tudi otrese starih okov, ki jo  v rod
ni Angliji ok lepajo  in ne pustijo  
naprej. Poleg skrivnosti seji odkrije
jo še življenjska spoznanja, pretrga 
z utečenim i s lab im i n avadam i,

znebi se starega ljubimca, pogleda 
resnici v oči ter se spremeni.



KATJA RIGELNIK, KADETSKA REPREZENTANTKA V JUDU

D r u g a  v  d r ž a v i ,  d e v e t a  v  E v r o p i
Katja Rigelnik z Ljubnega ob Sav

inji šteje petnajst let in je  zaključila 
prvi letnik I. gimnazije v Celju. Judo 
je začela trenirati povsem po nak
ljučju. Šport je bil vedno njeno ves
elje in ko so na ljubenski šoli pričeli z 
treningi juda, se jim je priključila. To 
je  bilo pred šestim i leti in že po 
prvem letu, ko jo  je trenirala Urška 
Žolnir, sojo zaradi nadarjenosti pov
abili na treninge vCelje. Tako je Rigel
nikova že pri devetih letih pričela z 
resnimi treningi v judo  klubu »z 
dežele« Sankaku. Judo je postal del 
njenega življenja in v letu si privošči 
le teden ali dva brez treningov.

Lani je bila sprejeta v kadetsko rep
rezentanco in od takrat je na tren
ingih tri ure dnevno. Trenira jo Igor 
Trbovc, veliko pomoči in nasvetov pa 
so športniki v klubu deležni s strani 
Marjana Fabjana, »očeta« kluba. V 
svoji kategoriji je letos zmagala na 
tekm ovanju za  pokal Bežigrada, 
drugo mesto je osvojila na državnem 
prvenstvu za  kadetinje in za  
mladinke. Z uvrstitvijo v kadetsko rep
rezentanco se udeležuje tudi števil
nih mednarodnih tekem, tako je os
vojila prvo mesto na tekmi v Italiji, 
drugo v Avstriji, na dveh zelo močnih 
mednarodnih turnirjih na FIrvaškem 
in Češkem je bila sedma.

Konecjunija seje udeležila evrop
skega prvenstva za kadetinje v če
ških Teplicah in v močni konkurenci

Katja Rigelnik uspešno združuje 
šolo in šport

(foto: Štefka Sem )

osvojila deveto mesto. Poleg tega 
je  bila letos skoraj m esec dni na 
pripravah na Japonskem. Z razmer
ami in delom v klubu je  več kot za
dovoljna, predvsem jo  veseli, da 
lahko dela z najboljšimi judoistkami 
na svetu, ki izhajajo iz tega kluba.

Prostega časa tako rekoč nima, v 
minutah, kijih ukrade zase, pa rada 
vzame v roko dobro knjigo ali pa spi. 
V lanskem letuje imela precej težav 
z komolcem, ki so se po operaciji 
končale. Skromno dekle je in to pov
edo tudi v njenem klubu. Vzornike 
najde kar tam, še posebej ji je všeč 
Urška Žolnir, ki svoje življenje po

dreja temu športu. Rigelnikova se 
veseli vsakega rezultata, ni potreb
no, da zm aga. Z nogami trdno stoji 
na tleh in vsako tekmo, vsak izziv 
vzame posebej.

Želje in pričakovanja so realna, 
najbolj pa je vesela, da lahko počne,

V času zadnjega junijskega viken
da je  v Mariboru potekalo odprto 
prvenstvo Slovenije v atletiki za vet
eranske kategorije. Udeležil se ga 
je tudi Janez Lah, član Gornjesavin- 
jskega smučarskega kluba Mozir
je, sekcije starodobnikov.

Lah se na tekmovanje ni posebej 
pripravljal, saj je aktiven športnik na 
vseh področjih. Smučar, starodob- 
nik, odbojkar, tekač, tenisač in še kaj 
bi se našlo med naborom športov, 
s katerimi se ukvarja. In to aktivno, 
čeprav z leti 6 0  plus.

Na prvenslvu v atletiki je sodeloval 
v dveh disciplinah. V  skoku v daljino 
je zasedel drugo, pri metu kopja pa 
tretje mesto. Z osvojenima dvema 
medaljama seje uvrstil med najus
pešnejše tekmovalce na prvenst-

kar jo veseli. Zato tudi nič čudnega, 
če si svojo življenjsko pot predstav
lja v športu. Seveda pa ob misli na 
šport, ne pozabi na vlogo staršev, 
saj brez njihove pomoči vseh teh 
dosežkov ne bi bilo.

Štefka Sem

Janez Lah se je  uvrstil med 
najuspešnejše tekmovalce na 

prvenstvu.
vu, s tem pa dostojno in ponosno 
zastopal barve domačega kluba.

Benjamin Kanjir

ODPRTO PRVENSTVO SLOVENIJE V ATLETIKI ZA VETERANE

J a n e z  L a h  z a s t o p a l  

m o z i r s k e  s t a r o d o b n i k e

ŽENSKI NOGOMET NA REČICI OB SAVINJI

Na Rečici ob Savinji so se na dan 
državnosti v nogometu pomerile 
ženske. Športnega druženja, ki gaje  
pripravilo turistično drušlvo v okviru 
tradicionalne prireditve Od lipe do 
prangerja, so se udeležile Lučanke, 
Škalčanke in domačinke.

Prve so igrišče preizkusile igralke 
ŽNK Rudar Škale in Šubidu Teama. 
Šalečanke so kaj kmalu ugotovile 
šibko točko nogometašic iz Luč in 
jim  kar štirikrat zatresle  m režo, 
obenem pa dobro igrale v obrambi 
in tako nasprotnicam preprečile, da 
bi se njihovi napadi končali z za
detkom. V  drugi tekmi so morale 
igralke Rudarja priznati prem oč  
domačink Rokometašic TD Rečica, Trenutek pred zadetkom (foto: Marija Sukalo)

saj so te kar dvakrat premagale nji
hovo vratarko, medtem ko je žoga 
sam o  en krat prešla gol črto  
Rečičank. Te so tudi v igri z Šubidu 
Teamom pokazale, da niso od muh, 
saj so se goli kar vrstili.

Končni rezultat je tako bil 8:1. Pri 
tem sta se najbolje izkazali Nika in 
Sandra Melavc, ki sta poskrbeli, da 
seje  nasprotnikova mreža zatresla 
kar šestkrat. Z enakim številom za
detkov sta postalitudi naj strelki turnir
ja. Tako so domačinke osvojile prvo, 
Škalčanke drugo in Lučanke tretje 
mesto. Pokale in priznanja je dekle
tom izročil župan občine Rečica ob 
Savinji Vinko Jeraj.

Marija Sukalo



KONČNICA DRŽAVNEGA PRVENSTVA V AMERIŠKEM NOGOMETU

P r v i  » S u p e r  B o w l «  L j u b l j a n č a n o m
Osrednji stadion v Šmartnem ob 

Paki je bil prizorišče prvega »Super 
Bowla« slovenskega državnega  
prvenstva v ameriškem nogometu, 
kjer so se v malem finalu pomerili 
savinjski Gold Diggersi in maribor
ski Generalsi, prestižni finale pa je

pripadel gorenjskim Alp Devilsom in 
Silverhawksom iz Ljubljane.

O rganizacija  v režiji savinjskih 
zlatih kopačev je imela glavni na
men obiskovalcem pričarati vsaj 
delček vzdušja, ki navdušuje na 
milijone privržencev tega popu
larnega športa po vsem svetu. To 
jim  je več kot uspelo, saj smo bili v 
pravem ameriškem ambientu priča 
spektaklu, ki je spravil na noge še 
tako ravnodušnega gledalca. Že 
prva tekm a med dom ačim i Gold 
Diggersi in mariborskimi Generalsi 
je  poskrbela za atraktivne akcije 
tako v obrambi kot v napadu, pred

nost v korist ekipe iz štajerske pres
tolnice pa je rasla predvsem zaradi 
boljše in preciznejše realizacije  
podaj njihovega odličnega metalca, 
ki ga zlati kopači nikakor niso znali 
zaustaviti. Kljub porazu ni bilo ra
zočaranja, saj so Diggersi za svojo

prvo sezono dosegli osnovni cilj 
sodelovanja v slovenski eliti amer
iškega nogometa, za kaj več pa bo 
potrebno še ogrom no postoriti, 
tako na igrišču kot pri kadrovskih 
okrepitvah in nenazadnje pri prido
bivanju sponzorskih sredstev.

Razplet velikega finala s e je  na 
koncu končal po pričakovanjih, vi
soka zmaga ljubljanskih Silverhaw- 
sov proti Alp Devilsom s kar 4 1 :0 pa 
samo potrjuje veliko premoč ekipe 
srebrnih orlov skozi celotno sezo
no.

Nova sezona ameriškega nogo
meta se prične že jeseni, ko se bo

elitni druščini priključila še ekipa iz 
Slovenske Bistrice, v ustanavljanju 
pa je že tudi ekipa iz Kopra. Torej še 
veliko zanimivega in razburljivega

V stilu tekem  s svetovnega  
n o gom etnega prvenstva so se 
mladi člani Nogom etnega kluba 
Ljubno ob Savinji na dan državnosti 
pomerili s svojimi starši. Rezultati so 
bili postranskega pomena, čeprav 
so se otroci veselili vsakega gola 
proti staršem. Večji pomen srečan
ja  je bil na druženju obeh generacij 
ter ugotavljanju, ali so otroci na 
treningih že prerasli sposobnosti 
staršev.

M ladim  n ogom etašem  je  bilo

se nam obeta na zelenicah vse bolj 
priljubljene igre z velikim usnjenim 
»jajcem«.

Franjo Pukart

treba priznati, da dobro obvladajo 
tako nogomet kot pravila in malo 
tudi že »simuliranje«. Izkazale so se 
vse generacije , še posebej so 
navdušile mamice, ki so se hrabro 
spopadle s svojimi sinovi. Žrtve so 
bile minimalne, zanje je med tekmo 
poskrbel kar sodnik, po tekmah pa 
so ob ogledu tekm e s pravega  
prvenstva poskrbeli, da se je  
izgubljena energija na igrišču pov
rnila v obliki malice.

Štefka Sem

Največje zanimanje je  bilo za tekmo mamic in sinov, k jer so se oboji 
dobro odrezali (foto: Štefka Sem )

Športni spektakel je spravil na noge še tako ravnodušnega gledalca
(foto: Franjo Pukart)

NOGOMETNI KLUB LJUBNO OB SAVINJI

N a  z e l e n k i  s t a r š i  i n  o t r o c i

SUPER VELENJSKA LIGA

M o z i r j a n i  k o n č a l i  s e z o n o  n a  š e s t e m  m e s t u
V preteklem tednu so bile na vrsti tekme devet

ega kola super velenjske lige v nogometu. Mozir
jani so s porazom devet proti dva proti Prijateljem 
izgubili še eno mesto in sezono končali na šes
tem mestu.

Kljub temu ostajajo optimisti, kakršni so bili na 
začetku tekmovanja. Ob dejstvu, da so daleč 
najstarejše moštvo, se dom ala enakovredno  
kosajo z mladimi, ki so na viških svojih moči. Brez 
rešpekta odigrajo vsako tekmo in se borijo za 
vsako žogo. Na igrišču so enakovredni nasprot
niki, kakortudi izven njega. Športni prijatelji bodo 
zato z veseljem zagrizli tudi v drugo sezono lige, 
pa čeprav bodo prejeli kakšen gol na račun  
mladosti drugih, na drugi strani pa ga dali na 
račun svojega znanja in izkušenj.

Benjamin Kanjir
Mozirjani so se domala enakovredno kosali z mladimi, ki so na viških svojih moči

(foto: Benjamin Kanjir)



STRELSKO DRUŠTVO GORNJI GRAD

T e k m a  z  m a l o k a l i b r s k o  

p u š k o
Gornjegrajski strelci so minulo 

nedeljo tekmovali z malokalibrsko 
puško ieže brez naslona na 50  
metrov. Na tej tekmi so bili najboljši: 
1. Boris Purnat (7 3  krogov), 2. Peter 
Krajnc (7 3 ) , 3. Janez Kolar (7 2 ).

Seštevek dveh tekem: 1. Borut Fužir 
( 147), 2. Janez Kolar (  138) in 3. Jože 
Gomboc(134). Končni zmagovalec 
bo znan jeseni, ko bo na sporedu še 
tretja tekma z MK puško leže.

Jože Gomboc

Č R N A  K R O N I K A

• KRIČAL IN ŽALIL DUHOVNIKA
Gornji Grad: 28. junija je v Gornjem Gradu prišel v cerkev vinjeni 

občan, kije kričal in žalil duhovnika. Patrulja je na kraju intervenirala ter 
kršitelju za nedostojno vedenje izdala plačilni nalog.

• VLOMILEC V AVTOBUSU
Mozirje: V noči na 29 . junij je neznani storilec vlomil v avtobus, 

parkiran na avtobusnem postajališču v Mozirju. Iz njega je  ukradel 
avtoradio.

• NAPADEL UPNIKA
Prihova: 30. junija je  na Prihovi občan z delujočo motorno žago na

padel dva upnika. Policisti, ki so odšli na kraj dogodka, so ugotovili, daje  
med občanom in dvema upnikoma zaradi dolga prišlo do spora, nakar 
je občan odšel po motorno žago, jo vključil in upnikoma zagrozil, daju  
bo poškodoval. Zoper občana sledi kazenska ovadba zaradi ogrožanja 
varnosti.

• POGREŠANI PADEL V PREPAD
Podolševa: 1. julija so policisti prejeli obvestilo, da v Železni Kapli na 

območju Avstrije pogrešajo nemškega državljana, ki bi naj odšel v smeri 
Podolševe. V iskalno akcijo so se vključili tudi naši policisti ter helikopter 
policije. Pogrešanega so iskali na območju Olševe, vendar ga niso našli. 
Avstrijski organi so naslednji dan sporočili, da so pogrešanega našli na 
njihovem območju mrtvega, saj je padel v prepad.

• POBEGNIL S KRAJA NESREČE
Ljubija: 2. julija je v Ljubiji prišlo do prometne nesreče s pobegom. 

Med dvema voziloma je zaradi neprimerne hitrosti povzročitelja prišlo 
do oplazenja. Policisti so takoj odšli na kraj prometne nesreče in pričeli 
z zbiranjem obvestil ter iskanjem pobeglega voznika na širšem ob
močju. Kmalu po nesreči so policisti Policijske postaje Velenje sporoči
li, da so pobeglega voznika izsledili ter poročali, da je voznik vozil in 
povzročil prometno nesrečo pod vplivom alkohola, prav tako pa ne 
poseduje vozniškega dovoljenja.

• VINJENI NAPADEL OČETA
Ljubno ob Savinji: 3. julija je  na Ljubnem ob Savinji prišel domov vin

jeni občan, ki je med prepirom fizično napadel očeta. Ob tem je razbil 
tudi nekaj inventarja, nakar je  odšel od doma.

• NEURJE ODKRILO STREHE
Okonina: 4. julija popoldan je močan veter v Okonini na treh stano

vanjskih objektih odkril nekaj strešne kritine. Na pomoč so priskočili 
domači prostovoljni gasilci, ki so nudili pomoč pri odpravi posledic 
neurja.

CELINSKI POKAL V SMUČARSKIH SKOKIH

O b e t a v e n  z a č e t e k  

P r i m o ž a  P i k l a
V Kranju in Velenju se je s tekmami 

poletnega celinskega pokala zače
la nova sezona smučarskih skokov. 
Kar 8 0  tekmovalcev iz 14 držav se 
je tri dni borilo za čim boljši točkovni 
izkupiček, ki najboljšim trem po
sameznikom v skupnem seštevku 
tega tekmovanja in državi, iz katere 
prihajajo, zagotavlja še dodatno  
kvoto nastopa v začetni periodi zim
skega svetovnega pokala. Torej po 
moči sodeč se celinski oziroma kon
tinentalni pokal uvršča takoj za 
veliko poletno nagrado in seveda 
svetovnim pokalom.

Na prvih treh tekmah so največ 
pokazali poljski in avstrijski skakal
ci, dobro začetno formo pa kažejo 
tudi nekateri naši fantje. Tu velja še 
posebej pohvaliti zgornjesavin- 
js k e g a  rep re ze n ta n ta  P rim oža  
Pikla, ki je po težavah z zdravjem  
in operativnim posegom še pred 
tremi tedni grel bolnišnično pos

teljo, sedaj pa se je  že kosal z naj
boljšimi na skakalnici. S 6., 9. in 13. 
m estom  se je  kot najboljši Slov
enec prebil celo med »top 10« v 
skupni razvrstitvi in sam o upamo  
lahko, da bo to zavidljivo formo, ob 
povrnjeni fizični moči, še stopn
jeval. Karavana celinskega poka
la se po slovenski turneji skokov 
seli v Nemčijo, natančneje v Gar
m isch-Partenkirchen.

Vrstni red po treh tekmah: 1. Ka
mil Stoch (Pol) 2 8 0 1., 2. Andreas 
Strolz (Avt) 186,3. Stefan Hula (Pol) 
130, 4. Markus Eggenhofer (Avt) 
112,5. Maciej Kot (Pol) 110,6. Dav
id Unterberger (Avt) 110, 7. Dawid 
Kubacki (Pol) 9 9 ,8 . Krzysztof Mie- 
tus (Pol) 95 , 9. Primož Piki (S lo ) 
8 9 ,1 0 . Felix Schott (N em )8 2 . .. .n . 
Robert Kranjec (S lo ) 8 2 ,1 2 . Jurij 
Tepeš (S lo) 7 6 ,1 4  Jernej Damjan 
(S lo) 5 1 .. .

Franjo Pukart

Ko se življenje izteče, 
ostane praznina 
in z  njo bolečina.
Pozabe ni, le čas bo celil 
rane in ohranjal spomine.

ZAHVALA

Za vedno nas je zapustila in tiho odšla 
k večnemu počitku

G elca SEDOVŠEK
(2 2 .1 1 .1 9 5 9  -  2 3 .6 .2 0 10 )

Iskreno se zahvaljujemo vsem, ki ste nam pomagali v teh žalostnih tre
nutkih, darovali sveče in za svete maše ter se v  velikem številu poslovili 

od nje.

Vsi njeni



Zaklenite vrata, ko kam odhajate!
Spoštovani! M enim , da bo kar 

pravšni naslov: »Zaklenite vrata, ko 
kam odhajate«, za vsebino, ki jo bom 
omenil v teh par vrsticah, katera se 
je  primerila, zgodila na tukajšnjem 
območju, v trgu Mozirje, 24.6. t.l. v 
dopoldanskem času.

N am reč , ko je  ted a j trgovka - 
poslovodkinja... trgovine s tekstilom 
..., ki je na sredi trga v Mozirju, za
časno zapustila poslovne prostore 
prodajalne in dala na vhodna vrata 
napisano obvestilo »Pridam takoj«, 
je  vrata za seboj od trgovine poza
bila zakleniti. Med njeno odsotnos
tjo sta tja prišli, v to prodajalno kot 
potrošnici, dom ačinki, krajanki, 
Mozirjanki, skoraj tržanki (ga. Luko
va mati in d ru g a ..., k ije  v službi na 
policijski postaji...) Skupaj sta v pro
dajalno vstopili. Ko sta ugotovili, na 
svoje klice: »Je kdo tu ...«, da ni nikog- 
artam, sta skupaj odšli iz prodajalne 
in pred vhodom počakali.

Koje kasneje prišla iztrga Mozirja 
poslovodkinja te trgovine, je  v nav
zočnosti omenjenih potrošnic iz 
žepa vzela ključe, da bi vhodna vra
ta v trgovino odklenila..., na kar sta 
ji omenjeni rekli, da ključevtokratza 
odklepanje ne rabi, ker je  odklen
jeno ... Seveda, da seje nad to poz
abo poslovodkinja dokaj krepko 
začudila.

Pisec teh vrstic (nekdanji policist, 
kriminalist in tržni inšpektor) pa s to 
vsebino želi zgolj in samo v cilju pre
vidnosti posvariti vse... »Zaklenite 
vrata, ko kam odhajate!«, da ne 
boste v svoji nezbranosti, raztreše- 
nosti, površnosti..., ponudili priliko za 
aktivnosti tistim nebodi jih treba os
ebkom, zmikavtom...

Tokrat, na srečo, se je stvar lepo 
izšla.

Vlado Parežnik 
Levstikova 9 

Mozirje

Kogar nosiš v srcu, 
ta ne umre.
Ostaja ljubezen in spomin 
naskupnedni.
Ostaja upanje na snidenje 
tam nad zvezdami.

V SPOMIN

Francu ROSENSTEINU
z Brezja pri Mozirju

11. julija je minilo deset let, odkar nas je za vedno zapustil dragi mož, 
oče in dedi.
Iskrena hvala vsem, ki se ga spominjate in prižigate sveče na njegovem 
grobu.

Vsi njegovi

R A M N t A t Š f t t t
Dobnik Franc & Jani, s.p., Topolšica T04c, 3326 Topolšica

• IZDELAVA NAGROBNIH SPOMENIKOV,
■OKENSKIHPOLIC in re/
• DRUGIH IZDELKOV IZ KAMNA< So - &6°-49r

Preveč je  žalostnih že dni minilo, 
ko s cvetjem tiposlednji grob krasimo.

V SPOMIN

9. julija so minila tri leta, odkar ni več med nami 
našega dragega sina, brata, vnuka

Jan eza  KOLENCA

Hvala vsem, ki se ga spomnite in mu prižigate svečke.

Vsi tvoji

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
A leksander S teb lovn ik  s.p. Parižlje 11 c B raslovče

Telefon: 7 0 0 0 - 6 4 0  ali 0 4 1 /6 7 2 - 1 1 5
www.pogreb-morana.si

Bolečino se da skriti, 
solze moč je zatajiti, 
le praznino, ki obstaja, 
se ne da nadomestiti.

V SPOMIN

B oštjanu VOZLJU
(1 .7 .1 9 7 1  -  5 .7 .2 0 0 9 )

5. julija je minilo eno leto, odkar nas je zapustil dragi mož in ati. 
Iskrena hvala vsem, ki se ga spominjate, molite zanj in mu prižigate 

svečke.

Vsi njegovi



Z p H  r ' P Č k

F a n t j e ,  p o č a s i .  M a l o  p r e v e č  v a s  j e .

P r i p r a v e  n a  d o p u s t
Ž e n a  iz ra z i že ljo : “D ra g i, 

p o ve j m i kaj le p e g a .”
“Š tir i.”
“K aj štiri?”
“Štiri dni je  še  d o  d o p u sta  

na m o rju .”
“N o , p a  mi p o ve j kaj ro m a n 

tič n e g a ."
“P e t.”
“K aj z d a j pet?"
“P e t dn i je  š e  d o  s o n č n e g a  

z a h o d a  o b  o b a li.”
“N o , pa  m i po ve j kaj s e k s i.”
“T r i.”
“K aj tr i? ”
“D v a , e n a !” re č e  m o ž  in z a 

č n e  s lač iti ž e n o .
“A u h , m o ja  o b le k a ! A  to  pa  

n e  m o re  p o č a ka ti n a  dopust?"
“Ko s v a  to liko  g o vo rila  o le 

p o tah  in ro m an tik i, s e m  se  
p o v s e m  ra z v n e l.”

K ®  5 ®  s ä F g ig ö  r a s  w B iis o a
L u č a n k a  z a u p a  S o lč a v a n k i: 

“M o j se  po  vsak i n o g o m etn i 
te k m i ta k o  ra zž iv i, d a  m o ra  
n e k je  potrošiti o d v e č n o  e n e r 
gijo in m e  p o iš č e  te r  ve s  s tra s 
ten  p la n e  n a m e  in m e  ljubi, lju 
bi, lju b i.. .”

“Kaj p a  z d a j, ko bo  k o n e c  
p rv e n s tv a ? ”

“V s e  te k m e  s n e m a m  in m u  
jih  bom  p o n a v lja la , p o n a v lja la , 
p o n a v lja la ...”

Slovenija sicer nima 
več svojih nogometašev 
na mundialu, ampak to za 
Zgornjo Savinjsko dolino 
ne velja, saj so tam še 
Nizozemci.

(kamp menina press)

Ni vključil rentgena
N a  p la ž i si m lad  fa n t o g le 

d u je  ž e n s k o  v  m in i-m in i ta n - 
g ic a h , k a r  jo  vzn e je v o lji.

“Bi la h k o  n e h a li s trm eti v  
m o je  te lo .”

“G o s p a , vi s te  s e  postavili 
p red m e ."

“K a k š n a  g o sp a? ! J a z  s e m  
g o s p o d ič n a , sa j s e m  š e  tudi 
n e d o lž n a !”

“S e  o p ra v ič u je m . T a k o  d o b 
ro si v a s  p a  n is e m  o g le d a l.”

Pomota
G o s t se  pritoži n a ta k a rju : “V  

v a š e m  ho te lu  je  n e m o g o č e  
zaspati!"

“P re d la g a m  v a m , d a  g re s te  
p o le ž a v a t v  svo jo  so b o . To le  
je  d is k o .”

Pogojno dopustu®
Kaj bolj p a š e  v  hribih kot 

odd ih?
O d d ih  v  d vo je , č e  n is te  

p reu tru jen i.

D r a g a ,  p o j d i v a  n e k a m  v  s e n c o .

r >

C v e t k e  i n  k o p r i v e

SKROMNOST JE LEPA ČEDNOST
Marko Vrabič, gasilec PGD Rečica ob Savinji: »Bodi naša gasilska 

kraljica. Namesto krone ti lahko dam tale trojak z dvema ročniko
ma.«

Urša Prislan, gasilka istega društva: »Kapa bo kar dovolj. Nočem 
izgledati kot miss festivala znanstvene fantastike.«

ČE Sl VRATAR IN ŠE SAMIR H. POVRHU
Samir Halilčevič, nogometni vratar z Ljubnega ob Savinji: »Se mi

zdi, kot da sem prišel na dopust na igrišče. Ko so nasprotniki slišali, 
da sem Samir H., nobenega ni bilo niti blizu mojih vrat. Res ne vem, 
zakaj.«

Vsaka podobnost s kom drugim je izključena.

POMEMBNA JE TAKTIKA
Gorazd Verri, oskrbnik lačnih in žejnih na memorialu mladih fan

tov na Ljubnem: »Ugotavljam, da sem za večinsko moško družbo 
oblekel napačno majico. Sem bil deležen kar nekaj čudnih pogle
dov. Naslednjič bom visti opravi raje delal na ženskem turnirju, učinek 
bo po moje mnogo večji.«

Gabi Drobež, pomočnica oskrbnika: »Ja, samo namesto »ž ud' 
nigde«, si napiši »glih ud učire«. Boš videti boljši ulov.«



BUDIMPEŠTI
DOHODEK

KRALJICAPRI
HITER DVIG S

SODOB. SLOV. MAKROEKONOM. RASTKO

REŠITEV PR E JŠN JE  KRIŽANKE:

Plasta, ralnik, empire, Lie, Al, dan, kna, držalo, 
spodrs, Tosca, haložan, stik, Sarajevo, GA, 
pasiv, Resman, rr, anker, RR, Ask, ordal, NB, strast, 
Nokia, Avant, adrica, Dossi, sadjar

MINI SLOVARČEK:

ANJOU- pokrajina v Franciji
OVIN- sodobni slovenski makroekonomist- Rastko
ADAMSIT- bojni strup, kihavec
ŠALDA- češki kritik, pisatelj- František

KAR SE 
VLOŽI POD 
TEMELJE 
MOSTU 
(ZAST.)
RAZUM,

UM,
PAMET
(FR.)

IZPLJUNEK
PRI

HRKANJU

RAZUČNA
VOKALA

ČEŠKI
KRITIK,

PISATELJ-
FRANTIŠEK
(1867-1937)

POT
LADJE,

PO
NAJKRAJŠI

POTI

SLANO, TRDO ZAPEČENO PECIVOUMETNO
USNJE PRITOK

JENISEJA
UČENEC
ISTEGA

RAZREDA
KOS

PREBIVALEC
KRAJA,

DOMAČIN
(KNJIŽ.)

OTOKČAROVNICEKIRKE
IZAK
PoŠ

ATLANTSKI
OCEAN

LUČAJ

ODEJA
(NAR.,

VZHOD.)

BOLEZEN
NA

RASTLINAH
ZARADI

PARAZITOV

TITUS
OATES
FORDOV
MALČEK

PASJE
ZELJE,

RASTLINA
PREOBJEDA

KDOR JE 
SLEP NA 
ENO OKO 
(EKSPR.)

KRAJ
PRI

ŽALCU

BODEČA
NEŽA,
OSATU

PODOBNA
ZELIKA

RT NA JUGU ŠPANIJE 
MESTO V SLOVENIJI, OB DRAVI

18. IN 22. 
ČRKA

OKREPITEV,
UTRDITEV

DELEŽ
ODPLAČILA
POSOJILA

ZAGORSKO
MOŠKO

IME STARIOČE(PRIMOR.)

ZOBNA
GNILOBA
(MED.)

FIGURA,
PODOBA

ZAČETNIK
STARE

BOLGARSKE
DINASTIJE
ASENOV

DENARNA
ENOTA

V
ZDA

POKRAJINA
V

FRANCIJI

SOL
JODOVE
KISLINE

ŠAHU

SAM
RIVERS

AZIJSKADRŽAVA
■ ITOKiPl....

SLANA VODA MED CELINAMI

KOS
CELOTE

RAZVOJNA
STOPNJA,
OBDOBJE
NAJVEČJE
KAKOVOSTI

Sprejem naročil: 
od ponedeljka do petka 

od 8.00 do 12.00

Tel.: 83-90-790
savinjske@siol.net

- vezave diplomskih nalog
(srebrn ali zlat odtis na 
modro, bordo, zeleno ali črno 
platnico)

BARVN

- izdelava publikacij in tiskovin
(vizitk, vabil, letakov...)

- plastificiranje
-grafično in ČRNOBELO
oblikovanje TISKANJE



Napovednik dogodkov

•  Sobota (10. julij), ob 19.00. Šentjanž (poligon) 

Slovesnost ob praznovanju 85-letnice PGD Grušovlje

•  Sobota (10. julij), ob 20.30. Katedrala Gornji Grad

Koncert baročne sakralne glasbe__________________

•  Nedelja (11. julij), ob 10.00. Lepa Njiva

Odbojkarski tu rn ir mešanih ekip___________________

•  Od torka (13. julija) do petka (16. julija), 

od 9.00 do 12.00. Nazarje
Teden počitniških delavnic za otroke_______________

ŽIVALI -  PRODAM

Prodam bikca čb, starega en teden 
in mladička od nemškega ovčarja; 
gsm 041 /423-572 .

Prodam bikca sivca, težkega 120 
kg; gsm 031/855-186.

Prodam en teden starega bikca; 
gsm 041/324-438.

Prodam bikca limuzin, starega 3 
mesece, za nadaljnjo rejo; tel. 0 3 / 
583-52-97 ali 041 /900-120. 

Prodam bikca simentalca, težkega 
130 kg ter 5 jagnjetov za zakol ali 
nadaljnjo rejo; gsm 040/520-559. 

Prodam bikca mesne pasme, cca 
140 kg; tel. 03/583-51-15 ali 070 / 
708-155 .

Prodam bikca simentalca, težkega 
cca 120 kg; tel. 583-24-70. 

Prodam telico simentalko, brejo 8 
mesecev; gsm 040/543-561. 

Prodam teličko in bikca limuzin, 
stara 7 dni; tel. 584-17-85.

Odojke in pujske, težke 25 do 30 kg 
-  prodam; gsm 031/542-798.

ŽIVALI -  KUPIM

Kupim kravo ali telico za zakol ali 
dopitanje in bikce, teličke -  mesni 
tip; gsm 031/533-745.

ŽIVALI -  ODDAM

Oddam psa mešančka starega 2 
meseca; gsm 031/622-784.

DRUGO -  PRODAM

Prodam cviček (Trška Gora -  Do
lenjska), možna pokušina; gsm 
0 5 1 /3 8 3 -5 6 0 .

Prodam večjo količino krmnega

krompirja, možna dostava; gsm 
0 4 1 /2 3 8 -3 4 5 .

Prodam zemljo za ureditev okolice 
(vrt, dvorišče); gsm 041 /631-395. 

Prodam cepljena drva in zgornje- 
savinjski želodec; gsm 041/519- 
507.

Oddam neraztegljivo dobro ohran
jeno sedežno garnituro; gsm Tine 
0 3 1 /4 7 2 -9 66 .

Prodam pianino, izredno ohranjen, 
za začetnike in profesionalno rabo; 
tel. 03 /839-50-14 .

Prodam tračni obračalnik sip; tel. 
583 -50 -34 .

Prodam prevozni hladilni bazen, 
300-litrsk i za m leko; gsm 0 3 1 / 
494-188 .

VOZILA IN OPREMA -  PRODAM

Prodam polo 1.0, letnik 2000, siv, 5 
vrat, reg. do 6.3.2011, servo volan, 
centr. zaklep.; gsm 031/780-615. 

Prodam skuter SYM JET euro X 50 
-  ugodno; gsm 041/970-032. 

A.P.N. 6 -  brezhiben in lepo ohran
jen -  prodam; gsm 031/466-550. 

Tomos m otorno kolo prodam , 
prevož. 370 km, cena 60 0  eur; 
gsm 041/574-921.

NEPREMIČNINE

Dvosobno stanovanje v oko lic i 
Mozirja oddam; gsm 0 4 0 /8 4 4 - 
784.

V Gornjem Gradu prodam oprem
ljeno 2-sobno stanovanje (m an
sarda); gsm 031 /608-208 .

V najem oddam garsonjero lokac
ija Lj-Črnuče; gsm 041/354-536.

WWW.

M O R D A  S T E  IS K A L I  P R A V  T O

NOVO V PONUDBI TOTAL TV
TOTAL TV - kabelsko prek satelita lahko odslej spremljate na več 

te lev izorjih  v h iš i! Novost v ponudbi je  tud i HD spre jem nik, ki 
omogoča snemanje oddaj in previjanje nazaj, če ste kaj zamudili. 
Pokličite nas na 041 208 968, smo pooblaščen monter za Total TV, 
izvajamo tudi priklope na digitalno zemeljsko DVB-T.

A n te n e  C e ra r k.d. P o d v o lo v lje k  2 9 , 3 3 3 4  Luče  

PRVENSTVO SAMO ZA NEŽNEJŠI SPOL 
V času nogometa se lahko v solnem templju razvajate s 20% po

pustom. Ugodnost velja za čas od 11.6.2010 do 11.7.2010, za žen
ske in najstnice starejše od 12 let. Gsm 031/788-881.

G ra jska  v ra ta  d.o.o ., G o rn ji G rad , PE N ova  Š tifta , PE L jub ljana . 

STEKLARSKA DELAVNICA TAMŠE, MOZIRJE 
Vsa obdelava stekla, več na www.steklarstvo-tamse.com ali na 

0 3 1 /3 0 5 -5 3 2 .
S tek la rs tvo  Tam še, Tam še Ja k a  s.p., S a v in jska  ces ta  1 2 ,3 3 3 0  M ozirje . 

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni; 
BRLEČ Franc 041 /606-376.

GP PIRC d.o.o ., Zg. P a lovče  3 , 1241 K am nik .

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV -  POP TV 
IN A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A -  pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelit
skih sistemov. Prašnikar s.p., te l. 03/584-51-94, gsm 041/688- 
0 94 .

P ra š n ik a r M iro  s.p., E lek tro -in s ta lac ije  in  v z d rže va n je  e le k tro  a p a ra to v  in n a p ra v  

n a  te re nu , S p o d n je  K raše  3 0 ,3 3 4 1  Š m a rtn o  o b  Dreti.

STEKLARSTVO M Mozirje 
Okvirjanje slik, termopan stekla, namizne plošče, ogledala, var

nostna stekla, profilna (kopelit) stekla, senčila (žaluzije), predela
va starih okenskih k ril v termopan izvedbo, izbočena nadzorna 
ogledala (za trgovine, lokale), izbočena cestna ogledala ... gsm 
0 5 1 /3 9 6 -2 69 , faks: 03 /584-11 -49 .

J a k o  M a ro lt s.p., M linska  p o t 2 a , 3 3 3 0  M ozirje .

HIDRAVLIČNE GIBLJIVE CEVI 
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo v kmet

ijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 041/354- 
505 .

SVIP, Ivan P o to čn ik , P o lja ne  6 , 3 3 3 2  R e č ica  ob  Savin ji. 

KAMNOSEŠTVO PODPEČAN 
Izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Tel. 897-03-00 ali gsm 

0 4 1 /6 5 2 -1 0 8 .
K a m n o s e š tv o  P o d p e č a n  V a le n tin  s.p., Š a le k  2 0 , 3 3 2 0  V e len je . 

VODOVOD, CENT. OGREVANJE, KLJUČAV.
DELA

sončni kolektorji, toplotne črpalke, peči na b iom aso ... Splošna 
ključavničarska dela, popravilo s tro je v ... 041 /354-562  a li 041 / 
354-528, e pošta: jm linar@ siol.net.

P irčk  in š ta la c ije , M lin a r J o ž e  s.p., B o čna  5 8 a , G o rn ji G rad . 

POTREBUJETE IZKOP Z MINI BAGROM, 
nov avtom obilski nadstrešek, na novo tlakovano in ograjeno 

dvorišče, nov ribnik, novo ze len ico ... Pokličite! 041/799-314.
M ali g ra d b e n ik , O to  A rte lj s.p., L jub ija  1 2 2 ,3 3 3 0  M ozirje .

OBVESTILO BRALCEM
Bralce Savinjskih novic obveščamo, da je rok za oddajo čestitk, zahval 

in malih oglasov za tekočo številko v torek do 15. ure. Kasnejše objave 
sprejemamo samo po vnaprejšnem dogovoru. Malih oglasov po telefonu 
ne sprejemamo.



KAŠČE VČERAJ, DANES, JUTRI

Remšakova kašča - dragulj med našimi kaščami
Na Remšakovo kaščo sem postal 

pozoren pred dvema letoma, ob 
ujmi, kije uničila gozdove in poško
dovala številne kmetije na Gorogra- 
jskem. Ena od poškodovanih kmetij 
je bila tudi Ramšakova kmetija v 
Mačkinem kotu. Kmetija leži na kra
ju, kjer se strmi tok Mačkovca položi.

Malce dvoumen zapis nad vrati 
trdi, da je bila kašča zgrajena dav
nega leta 1790. Ali pa leta 1720 ali 
celo 1620, odvisno od tega, kako 
berete umetelno zavite letnice. V 
vsakem primeru lepa starost, ni kaj. 
A še bolj pomembno je to, da so vra
ta poslikana!

(foto: Marijan Densa)

Od tod tudi hišno ime, kije najverjet
neje izpeljano iz nekdanjih ledinskih 
imen Rovna, Ravni, Ravenšak v 
Ramšak, domači in sosedje pa so 
to spremenili v njim prijetneje Rem- 
šak.

V ih a rje  Remšakom uničil ves 
sadovnjak, velik del gozda ter raz
kril strehe na vseh stavbah na 
kmetiji z izjemo strehe na mali kašči. 
Slami, s katero je  pokrita, tudi veter 
ni mogel do živega. Redke so pri nas 
kašče, ki so krite s slamo. To je bil 
magnet, ki m eje pritegnil, v pogov
oru pa je prijazni in zgovorni gospo
dar razkril še marsikaj.

Hotel Plesnik
Vsako soboto in nedeljo 
Vam nudimo družinska kosila po 
ceni lo .o o  EUR.
Otroci do io. teta imajo kosilo brezplačno 
(en otrok na eno odraslo osebo).

Vljudno vab ljen i! 

Vaš Hote l P lesn ik  * * * *

Tei: 03-839 2300

ca. Vse to; poslikava, starost, bru- 
nasta gradnja in detajli postavlja
jo  Remšakovo kaščo na posebno 
mesto med slovenskimi kaščami.

Na domačiji se ves čas zavedajo 
pomena kašče in zanjo zgledno 
skrbijo. Leta 1984 so dotedanjo 
slamnato streho sicer zamenjali s 
»trpežnejšim« cementnim špiča- 
kom, saj je bilo tedaj težko najti mo
jstre in tudi slamo, da bi streho ob

novili na prvotni način. Pred deseti
mi leti sta se m lada gospodarja 
Marija in Bojan Poličn ik lo tila  
temeljite obnove pod strokovnim 
vodstvom  strokovnih služb. Na 
kmetiji so sami posejali rž, s katero 
so jo  ponovno prekrili ob temeljiti 
obnovi. Sedaj se že pripravljajo na 
novo obnovitev. Ta kašča bo še 
dolgo stala!

Marijan Denša

Na vhodnih vratih je  poleg let
n ice u podob ljena  bož jepo tna  
Marija z detetom, na vratih v klet
ni del je poslikava sv. Florijana. Te 
poslikave dajejo tej kašči pose
ben zgodov insko  um e tn išk i 
pomen ne samo v dolini, ampak v 
š iršem  slovenskem  p rosto ru . 
Tovrstne poslikave so nam reč 
zelo redke. Tudi način gradnje je 
iz jem en, sa j je  g ra jena  iz p o l
krožnih in ne iz kot ponavadi te
sanih brun. Verjetno zato, ker je 
to liko  stare jša od d rug ih  kašč. 
Posebne so vogelne povezave in 
s kovanimi križi zamrežena oken

N a j  b o  v a š  d o p u s t  

š e  b o l j  b r e z s k r b e n !  

S h r a n i t e  s v o j e  

d r a g o c e n o s t i  i n  

p o m e m b n e  l i s t i n e  

v  N L B  S e f e ,  k i  

s o  v a m  n a  v o l j o  

v  n e k a t e r i h  N L B  

P o s l o v a l n i c a h .

V  č a s u  o d  2 1 .  6 .  

d o  3 1 .  8 .  2 0 1 0  j e  

c e n a  n a j e m a  k a r  

5 0 %  u g o d n e j š a * .

Popust velja le za najem 
novega sefa za eno leto.

J/ * * *

NLB®
S v K u v O  •  J H  F M Ü  (1



4. KO LESA R SK I M ARATO N  ALPE SCOTT

Ob dobrem rezultatu je ves trud poplačan,
meni Helešič

Zmagovalci absolutno • moški;ji Sregor Tekavec. 2. Andrej Marovt 
Helešič, 3. Jure Komac, ženske;1. Tjaša Rutar, 2. Urša Pintar in 3. 

Melita Šinkovec.

Prvo nedeljo v juliju so ceste na 
območju naše doline zasedli kole
sarji, udeleženci enega najtežjih, a 
hkrati najbolj atraktivnih in najlepših 
maratonov pri nas, Maratona Alpe 
Scott. Kar 515 tekmovalcev seje iz 
Kamnika pognalo okrog Kamniško- 
Savinjskih Alp. 131 kilometrov, več 
kotž.OOO metrov višinske razlike in 
trije prelazi, Jezerski vrh, Pavličevo 
sedlo in Črnivec so karakteristike 
tega tekmovanja, na katerem so se 
preizkušala tudi znana imena slov
enskega cestnega kolesarstva.

Z odličnim drugim mestom je raz
veselil Andrej Marovt Helešič z Ljub
nega ob Savinji, ki je za tri minute 
zaostal za zmagovalcem Gregor
jem Tekavcem iz Velenja. Helešič je 
z osvojenim drugim mestom postal 
tudi najboljši udeleženec tega tek
movanja, saj je prvemu, drugemu in 
tretjemu mestu letos ponovno dodal 
drugo. Po odlični uvrstitvi,je bil zado
voljen in povedal, daje poskušal iti do

mej svojih sposobnosti in če ga je 
pošteno premagal močnejši tek
movalec, zaradi tega ni prav nič ; 
slabe volje.

Tekmovanjejebiloza Helija užitek, 
saj so ga v dolini ljudje med potjo 
spodbujali, ga pozdravljali.z napisi 
in transparenti. Takšnih občutkov

nikoli ne pozabiš,je povedal in do
dal, da ga je ob povratku domov 
čakalo presenečenje, transpar
ent, ki so mu ga na hišo obesili 
najbolj vneti navijači. Poleg druge
ga mesta je Helešič zmagal v seš
tevku dveh tekmovanj, ki štejeta 
ža Maistra pokal in osvojil teden

bivanja na morju. Sedaj bo moral 
poiskati še spremljevalko za dopus
tovanje, seje pošalil, kar bo mogoče 
težje, kot prevoziti maraton.

Prireditev iz leta v leto pridobiva 
na veljavi in poleg amaterjevjo res
no jemljejo tudi profesionalci, sta 
povedala tako Helešič kot Luka 
Pustoslemšek iz Gornjega Grada, 
ki je maraton videi z dveh plati, tek
movalne in kot organizator. Zapo
ra cest je k ogledu privabila tudi 
tiste, ki bi jo  drugače spregledali, 
veliko gledalcevje bilo na prelazih. 
Daje prireditev prestižna, kaže tudi 
sodelovanje profesionalnih kole
sarjev, med njimi Gorazda Štangla 
in Prim oža Čerina. V m očni 
mednarodni udeležbi je zmagov
alec Tekavc progo prevozil v 3 
urah in 39 m inutah, najhitrejša 
tekmovalka Tjaša Rutarje za pot 
potrebovala nekaj manj kot 4 ure 
in 3 minute.
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